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    SKRAĆENI  ZAPISNIK  
 
sa 27. sjednice Skupštine Istarske županije, održane  23. travnja 2007. godine, u Maloj 
Koncertnoj dvorani  Spomen doma u Pazinu. 
  
 Sjednicu je u  17,05 sati otvorio  ANTON PERUŠKO, predsjednik Skupštine Istarske 
županije (IDS-SDP), koji je sjednici i predsjedavao. 
 
 Pozdravlja sve prisutne  kolege vijećnice i  vijećnike Skupštine Istarske  županije. 
 Pozdravlja: 
 -     Gospodina župana, Ivana Jakovčića 

- Zamjenike župana , gospodina Marina Brkarića i  gospodina Sergia Bernicha 
- članove Poglavarstva, 
- resorne pročelnike  županijskih upravnih odjela, 
- predstavnike BINE – Istre, gospodina Davida Gabelicu,  gospodina  Aleksu 

Ladavca, koji prisustvuju  sjednici po pozivu  vezano za  raspravu o problematici 
Istarskog  ipsilona, 

- predstavnike javnih medija i sve ostale,  koji su  prisutni  27. sjednici Skupštine 
Istarske  županije 

 
Prije prelaska na utvrđivanje dnevnog  reda, molim tajnicu  Skupštine,  gospođu 

Vesnu Ivančić, da izvrši prozivku vijećnika radi utvrđivanja kvoruma na 27. sjednici Skupštine 
Istarske županije. 
 

PRISUTNI – ODSUTNI 
 
 
R.br. VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBE 
1. LINO ČERVAR HDZ  
2. MARINO ROCE HDZ  
3. DARKO JERGOVIĆ HDZ  
4. LOVORKA TOMIĆ HDZ   
5. MILAN MEDEN HDZ  
6. MAURO IVANČIĆ  HNS/ZELENI/HSLS/ Nakon utvr. d.r. 
7. SANDRO JURMAN HNS/ZELENI//HSLS/  
8. JOSIP- ANTON RUPNIK HNS/ZELENI/HSLS/  
9.  SILVANO HRELJA HSU  
10. SUZANA BUGARIN HSU  Odsutna (O) 
11. ROMANO ČERNJUL HSU  
12. LINO ROŠA HSU  
13. DAMIR RADNIĆ IDF  
14. TULLIO PERSI IDF  
15. ORIANO BULIĆ IDF Nakon utvr. d.r. 
16. VLADIMIR  GAŠPARINI IDF  
17. KLARA GRAHOVAC IDS  
18. STJEPAN MRAKOVIĆ IDS  
19. ORIJANA LUKIĆ IDS  
20. KATARINA NEMET IDS u.L.Limuncin Toht  
21. FRANKO UDOVIČIĆ IDS  
22. TEDI  CHIAVALON IDS  
23. MIHO  VALIĆ IDS Odsutan (O) 
24. VITTORIO ZULIANI IDS  
25. AHMED MAKOTA IDS  
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26. BRANKA DAIĆ BURSAĆ IDS  
27. TAMARA  BRUSSICH IDS u. Radina/Odsutna 
28. JADRANKA FABAC IDS u. E. Kosa 
29. SERĐO RIGO IDS  
30. VIVIANA BENUSSI IDS  
31. FABIO JELIČIĆ IDS  
32. EDA KLAPČIĆ IDS   
33. MARTIN MATOŠEVIĆ IDS  
34. DANICA MILETIĆ IDS  
35. MICHELA BLAGONICH IDS   
36. LAURA ŠUPERINA IDS  
37. ANTON PERUŠKO SDP  
38. MIRJANA ĆUS SDP  
39. LINO DOBRILA SDP  
40.  PETAR RADETIĆ SDP  
41. DINO KOZLEVAC SDP Odsutan (O) 
  

 
OSTALI PRISUTNI : 
 
VESNA IVANČIĆ, tajnica Skupštine Istarske županije , 
MELITA FERENČIĆ, zamjenica tajnice Stručne službe za poslove Skupštine i Poglavarstva 
Istarske županije,  
IVAN KLARIĆ, deb. stenograf, 
TULIO DEMETLIKA, član Poglavarstva zadužen za održivi razvoj 
SILVANA KOSTEŠIĆ, pročelnica  Upravnog odjela za proračun i financije Istarske županije 
MILAN ANTOLOVIĆ, pročelnik  Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, 
ribarstvo i vodoprivredu Istarske županije,  
JOSIP ZIDARIĆ,  pročelnik Upravnog odjela za održivi  razvoj  Istarske županije, 
MLADEN DUŠMAN, pročelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu i sport Istarske 
županije,  
Dr.  ROMANITA ROJNIĆ, pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu  skrb Istarske 
županije,   
DESA SARVAN, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu i područnu (regionalnu)  samoupravu  
Istarske županije, 
DENIS IVOŠEVIĆ, pročelnik Upravnog odjela za turizam Istarske županije,  
INGRID PALJAR, ravnateljica Zavoda za prostorno planiranje Istarske županije, 
MIODRAG ČERINA, pročelnik Kabineta župana Istarske županije, 
GROZDANA LOVREČIĆ, Upravni odjel za održivi  razvoj, 
VEDRAN GRUBIŠIĆ, član  Poglavarstva zadužen za  prostorno  planiranje i zaštitu okoliša,  
ORIANO OTOČAN, član Poglavarstva zadužen za  međunarodnu suradnju 
LUCIJA  DEBELJUH, član Poglavarstva zadužena  za kulturu i školstvo 
KRIŠTINA BULEŠIĆ, član Poglavarstva zadužena za civilno društvo 
DAVID GABELICA,  BINA – Istra  
ALEKSA LADAVAC, BINA – Istra 
 

Predsjednik ANTON PERUŠKO, utvrđuje da na početku  27. sjednici Skupštine 
Istarske županije prisustvuje 35 (a nakon utvrđivanja dnevnog reda po dolasku Maura 
Ivančića i Oriana Bulić) 37 od 41 vijećnice  i vijećnika, pa Skupština ima kvorum i može 
pravovaljano raditi i donositi odluke.  
 Prelazi se na utvrđivanje dnevnog reda 27. sjednice Skupštine Istarske 
županije. 
 Prijedlog  dnevnog reda od 10  točaka vijećnici su primili  poštom.  
 Pisanih  zahtjeva za izmjenu i nadopunu dnevnog reda  nije dobio. 
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Koristi svoje poslovničko pravo i predlože da točka  7. dnevnog  reda – Prijedlog  
Zaključka o prihvaćanju  Informacije o  realizaciji Zaključka Skupštine Istarske županije od 
31. srpnja  2006. godine o prihvaćanju Informacije o gradnji , održavanju i  korištenju 
Istarskog ipsilona, bude točka 3., a  da se sve ostale  točke  pomiču za  jedan broj  unazad.  
 Pošto  nema zainteresiranih za  raspravu o prijedlogu  dnevnog reda, zaključuje 
raspravu po prijedlogu  dnevnog reda  i daje  na glasanje utvrđivanje prijedloga dnevnog 
reda od  10 točaka kako  su ih vijećnici primili uz poziv, uz  predloženu nadopunu da točka 7. 
bude točka 3, te nakon glasanja  konstatira  da je za 27. sjednicu  Skupštine Istarske 
županije sa  35   glasova «ZA», bez glasova «PROTIV», utvrđen  slijedeći 
 
    D N E V N I R E D : 
 

1.  
a. Verifikacija  skraćenog zapisnika sa 25. sjednice Skupštine Istarske županije, 
b. Verifikacija  skraćenog zapisnika sa 26. svečane sjednice Skupštine Istarske 

županije, 
2. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 
3. Prijedlog  Zaključka o prihvaćanju  Informacije o  realizaciji Zaključka Skupštine 

Istarske županije od 31. srpnja  2006. godine o prihvaćanju Informacije o gradnji , 
održavanju i  korištenju Istarskog ipsilona 

4. Prijedlog Odluke o donošenju  Izvješća o  stanju  u prostoru Istarske županije za 
razdoblje 2003. – 2006. godine 

5. Prijedlog Odluke o  donošenju  Programa mjera za unapređenje stanja u  prostoru 
Istarske županije za  razdoblje 2007.- 2010. godine 

6.  
a. Prijedlog godišnjeg  obračuna Proračuna Istarske županije za 2006. godinu 
b. Prijedlog  godišnjeg obračuna Fonda za razvoj  poljoprivrede i  agroturizma Istre 

za 2006 godinu 
c. Prijedlog Konsolidiranog obračuna Proračuna Istarske županije za 2006. godinu  

       7. 
a. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o  radu Stručne službe za poslove  

Skupštine i Poglavarstva za 2006. godinu 
b. Prijedlog  Zaključka o prihvaćanju  Izvješća o  radu Upravnog odjela za lokalnu  i 

područnu (regionalnu) samoupravu za 2006. godinu 
c. Prijedlog  Zaključka o prihvaćanju  Izvješća o  radu Upravnog odjela za proračun i 

financije za 2006. godinu 
d. Prijedlog  Zaključka o prihvaćanju  Izvješća o  radu Upravnog odjela za održivi  

razvoj  za 2006. godinu 
e. Prijedlog  Zaključka o prihvaćanju  Izvješća o  radu Upravnog odjela za turiz6am 

za 2006. godinu  
f. Prijedlog  Zaključka o prihvaćanju  Izvješća o  radu Zavoda za prostorno  uređenje 

za 2006. godinu 
g. Prijedlog  Zaključka o prihvaćanju  Izvješća o  radu Upravnog odjela za 

poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, ribarstvo i vodoprivredu za 2006. godinu  
zajedno s Izvješćem  o radu Posebnog  računa Županijskog poglavarstva Fond za 
razvoj poljoprivrede i agroturizma Istre za 2006. godinu 

h. Prijedlog  Zaključka o prihvaćanju  Izvješća o  radu Upravnog odjela za  zdravstvo 
za zdravstvo i  socijalnu skrb za 2006. godinu  

i. Prijedlog  Zaključka o prihvaćanju  Izvješća o  radu Upravnog odjela za 
obrazovanje, kulturu i sport za 2006. godinu 

j. Prijedlog  Zaključka o prihvaćanju  Izvješća o  radu Upravnog odjela za talijansku  
nacionalnu zajednicu i druge etničke  skupine za 2006. godinu  

k. Prijedlog  Zaključka o prihvaćanju  Izvješća o  radu  Kabineta župana za  2006. 
godinu  
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7. Prijedlog  Zaključka o prihvaćanju  Informacije o  realizaciji Zaključka Skupštine 
Istarske županije od 31. srpnja  2006. godine o prihvaćanju Informacije o gradnji , 
održavanju i  korištenju Istarskog ipsilona  

8.  
a. Prijedlog Rješenja o  razrješenju  članova  Školskog odbora  Srednje škole  

Mate Balota Poreč 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju  članova Školskog odbora  Srednje škole 

Mate Balota Poreč  
      9.  

a. Prijedlog  Rješenja o   razrješenju  člana Školskog odbora  Strukovne škole 
Pula 

b. Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Školskog odbora Strukovne škole Pula  
      10.  

a. Prijedlog  Rješenja o razrješenju  člana Školskog odbora  Srednje škole Buzet 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Školskog odbora Srednje škole Buzet 

  
AD – 1  
a. Verifikacija  skraćenog zapisnika sa 25. sjednice Skupštine Istarske županije, 
b. Verifikacija  skraćenog zapisnika sa 26. svečane sjednice Skupštine Istarske 
     županije 

 
Skupština je sa 35 glasova»ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  bez «SUZDRŽANIH» 

glasova, s ispravkom vijećnika Vladimira  Gašparinija da se  na stranici  15, umjesto «dr. 
Stjepan Nanok», ispravno napiše « dr. Stjepan  Arnold,  usvojila pod 

a. 
SKRAĆENI ZAPISNIK 

sa  25. sjednice Skupštine Istarske županije 
 

 b. 
SKRAĆENI  ZAPISNIK 

sa 26. svečane sjednice Skupštine Istarske županije 
 

 AD – 2 PITANJA VIJEĆNIKA, PRIJEDLOZI  I INFORMACIJE 
  

Za postavljanje vijećničkih pitanja javljaju se : Marino Roce, Vladimir Gašparini, 
Sandro Jurman, Josip Anton Rupnik, Lino Červar, Lovorka Tomičić,  Milan Meden, Damir 
Radnić, Danica Miletić, Franko  Udovičić, Silvano Hrelja, Petar Radetić,   Tedi Chiavalon, 
Klara Grahovac, Tulio  Persi.    
  
 ANTON PERUŠKO : 

Točka dnevnog reda – Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije, normirana je   
Poslovnikom o  radu Skupštine Istarske županije. Vijećnik ima pravo postaviti  dva pitanja u 
ukupnom trajanju od dvije minute. Predstavnik  Poglavarstva, župan ili  resorni  pročelnik 
koga odredi župan, ima pravo na odgovor koji  može trajati do 5 minuta. Nakon odgovora  
člana Poglavarstva, vijećnik ima pravo izraziti zadovoljstvo ili nezadovoljstvo i postaviti 
dopunsko pitanje. Nakon toga  predstavnik Poglavarstva odnosno  župan imaju pravo 
odgovora na dopunsko pitanje, izražavanje  zadovoljstva ili nezadovoljstva  može trajati 
jednu minutu, a  odgovor  župana ili predstavnika Poglavarstva 2 minute. 

Ja ću biti  striktan u poštivanju odredbi Poslovnika. Ima nas dosta zainteresiranih za  
vijećnička pitanja. Molio bih  svakog ponaosob da bude  konkretan i koncizan. Molio bih  
također župana odnosno člana Poglavarstva koji  bude davali  odgovore da bude također 
konkretni i koncizni. Neću dozvoliti prekoračenje roka. Rok za  vijećnička pitanja je  1 sat. 
Nakon toga odlučujemo, ukoliko  nisu iscrpljena pitanja, da li produžiti ili  ne vrijeme za 
postavljanje vijećničkih pitanja. Ukoliko budemo  ekspeditivni  možemo  odraditi postavljanje  
pitanja. Ima nas  15, previše da'. 
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Iskoristit ću  svoje  poslovničko pravo da upoznam vijećnike da sam od prošle  
sjednice Županijske skupštine do danas primio  pisani prigovor vijećnika gospodina Antona 
Rupnika na  neodgovaranje  službi, Poglavarstva ili određenih upravnih odjela,  na vijećnička 
pitanja kolege Rupnika. Ja ću reći  da  sam  samo  prvi među jednakima, ravnopravan sa 
svima vama i da  ovu  Skupštinu nastojim voditi u skladu s Poslovnikom. Moje su ovlasti 
precizirane Poslovnikom  Skupštine, Statutom i ostalim aktima. Ja vas uvjeravam da sam ja, 
kao  predsjednik Skupštine, zajedno sa Stručnom službom, sve učinio  da vijećnici u ničemu 
ne budu  uskraćeni.  Ja nemam nalogodavnu ulogu, niti sam rukovoditelj upravnim odjelima, 
niti imam nadzor nad izvršnom vlašću u smislu  naredbodavca i  sa moje strane je učinjeno 
sve da budu  odgovori poslati u skladu s našim Poslovnikom. 

 Izvješten sam neposredno pred ovu sjednicu da je na  vijećničke zahtjeve gospodina 
Josipa Antona Rupnika služba odgovorila, a ovdje je i resorni  pročelnik gospodin Milan 
Antolović, pa  ukoliko je potrebno možemo dati i dodatno objašnjenje.  

Može li ovo biti prihvaćeno sa  strane vijećnika i sa strane resornog pročelnika ? 
/J.A. Rupnik  : Netočna informacija/. 
Netočna informacija. 
Kada je netočna informacija zamolit ću  resornog  pročelnika da dade očitovanje. 

 
MILAN ANTOLOVIĆ : 

 Poštovane dame i gospodo vijećnici ! 
 Zahvaljujem se gospodine predsjedniče na vašim riječima.  

U višekratnim pitanjima gospodina Josipa Antona Rupnika prema Upravnom odjelu  
da se očitujem  u svezi sufinanciranja  programa rada udruge Ekop Istra, želim pojasniti  da  
smo prije otprilike  pet mjeseci zatražili u pismenoj  formi očitovanje gospodina Rupnika zbog  
čega je udruga Ekop Istra  blokirana, sa kojim iznosom sredstava na žiro  računu je u 
blokadi, tko je blokirao udrugu i  da li možemo dobiti odgovore da se pokuša stanje u toj 
udruzi svesti u normalu kako bismo  mogli pratiti programe koje, između ostalog, kao  što Bio 
Istra provodi, udruga za unapređenje ekološke poljoprivrede, tako da pratimo i poljoprivrednu 
udrugu Ekop Istra. Do današnjih dana nismo dobili  obrazloženje. Poznato mi  je da je 
Upravni odjel za financije i Proračun  također zatražio u pismenoj formi očitovanje od strasne 
poslovne  banke da dobijemo obrazloženje u svezi  blokade. Međutim, poslovna banka je  
uputila  Upravni odjel za  financije i proračun  na suglasnost prema gospodinu Rupniku  da 
dade u pisanoj formi ovlaštenoj banci  žiro račun kako bismo mogli dobiti situaciju uopće 
vezano na financijsko  stanje u udruzi. Do dandanas to nismo dobili. Nismo u mogućnosti 
pratiti financijske zahtjeve gospodina Rupnika kao predsjednika udruge, jer smo u  12. 
mjesecu  2005. godine jednu uplatu na traženje poljoprivrednika koji je izvršio certifikaciju 
proizvodnje na bazi  ekoloških principa, sredstva nije dobio poljoprivrednik već su  ušla u  
blokadu. Od tada do danas nismo niti jedan program takve naravi financijski pratili prema 
poljoprivrednoj udruzi Ekop Istra, niti poljoprivrednoj udruzi Bio Istri, iako je osobno uzeo 
odgovornost da se takvi programi prate na području  naše županije s naznakom da se 
troškovi  certifikacije poljoprivrednika snose u omjeru  50 % Proračun županije, a 50 %  
jedinice lokalne samouprave na čijem području  poljoprivrednik  živi, djeluje i organizira 
proizvodnju.  

Želio bih spomenuti Zaključak kojeg je  Poglavarstvo Istarske županije usvojio još 15. 
rujna 1998. godine, a odnosi se uopće na odnos između  županije i poljoprivredne udruge 
Ekop Istra. Pod točkom 1. Zaključak je potpisao  tadašnji  župan Stevo Žufić, koji kaže da se 
podržava zapošljavanje  mr. Vlaste Radoičić u udruzi  Ekop Istra, pod točkom 2. da će se 
sredstva sufinancirati iz  razdjela 1 Upravnog odjela za  poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, 
ribolov i vodoprivredu, sukladno proračunskim stavkama  odobrenim za takve programe. I još  
pod  2.  nadopunjuje se da će se sredstva isplaćivati  na žiro  račun udruge  Ekop  Istra ili na 
drugi  žiro račun ukoliko isti od  Ekop Istre bude u blokadi. Točka  4. tog Zaključka kaže : 
Traži  se od Upravnog odjela i Skupštine poljoprivredne udruge  Eko Istra  da hitno razriješi  
nastale odnose u udruzi izazvane blokadom žiro  računa, čije je posljedice nemogućnost 
ispunjavanja ugovorenih obveza preuzetih od strane udruge». 

Zaključak ću dati predsjedniku  Skupštine da ga ima u svojoj  arhivi. 
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Od toga  datuma ili praktično od  sredine 1998. godine udruga Ekop Istra je u blokadi 
i nismo u mogućnosti  financijski bilo kakve obveze  prema toj udruzi odrađivati.  Bilo bi jako 
dobro kada bi predsjednik udruge  odgovorio  pismeno Upravnom odjelu za  financije ili 
Upravnom odjelu za poljoprivredu, pa da  pokušamo iznaći način kako  deblokirati žiro račun 
udruge.  

Meni poljoprivrednici koji su u suradnji sa poljoprivrednom udrugom  Ekop Istre, 
dolaze u Upravni odjel i kažu, ograđujem se ako to nije istina, ali kažem što mi govore, da oni 
uplaćuju  članarinu na žiro  račun strane Zelenih kao  članovi udruge Ekop  Istre. Ako je to 
istina, ja ne bih  želio to komentirati, međutim bilo bi vrijedno  preispitati što se to sve dešava 
sa udrugom Ekop Istra i zbog  čega je kontinuirani napadi na Upravni odjel za poljoprivredu.  

Bilo je puno aktivnosti u odnosu na Ekop Istra u Upravnom odjelu za poljoprivredu. Te 
aktivnosti  su toliko daleko išle  da smo bili na sudu za  160.000,00 kuna i da je  Ekop  Istra 
izgubila spor. Upravni odjel za poljoprivredu je prijavljen saborskom odjelu za zaštitu ljudskih  
prava,  i ne znam  što  se tu sve nije dešavalo. Nažalost, gubimo energiju u krivom smjeru. 
Mislim da bi bilo vrijedno usmjeriti energiju u pozitivnom pravcu i da poljoprivrednici koji su  
članovi Ekop Istra konačno dobiju status koji imaju i u drugoj udruzi koja se zove Bio Istra. 

Evo,  sam  toliko sam imao. Hvala. 
 

ANTON PERUŠKO : 
U ime demokratskih uzusa dozvolit ću  vam 2 minute, iako poslovnički  ne znam ni  

sam koje su mogućnosti, ali vjerujem da ćete me shvatiti. 
 

JOSIP ANTON  RUPNIK : 
Neću puno govoriti, dapače, ali bih  samo htio upozoriti i reći da, poštovani gospodine 

predsjedniče,  drage kolegice i kolege, gospodine župane,  u ovom dijelu što sam napisao ne 
odnosi se samo na te odgovore. Mislim da  sam  čak zatražio od Državnog ureda da mi 
odgovore i danas je Gong predao Saboru  to pitanje, jer sam dobio odgovore. I gospodin 
Polarić, kao  državni tajnik, je objavio da ima više problema u ne odgovorima  od strane 
lokalne samouprave. To  samo kao uvod. 

Kada se govori o Upravnom odjelu za poljoprivredu netočna je  informacija koju je 
gospodin Milan Antolović izjavio. Udruga  Ekop Istra je bila 1998. godine u  blokadi zato što  
gospoda nisu uplatila sredstva za djelatnike, a nama su se po zakonu automatski ustezala 
sredstva na  računu za djelatnike koji su bili  prijavljeni,  za gospođu Vlastu i tajnicu udruge, 
za mirovinsko i zdravstveno osiguranje. Kada smo pronašli  sredstva, od tada do pretprošle 
godine do decembra mjeseca , udruga je bila deblokirana. Znači, informacija nije točna! 

 U blokadu smo došli  onog momenta  kada smo izgubili  famozni  spor sa sudom , jer 
smo po prijedlogu Odbora za ljudska prava ove županije, koji nikada nije došao ovdje na 
Skupštinu, kao ni  Zaključak Odbora za pritužbe i žalbe, sugerirali da tužimo  županiju, jer  se 
smatralo  da se neki odnosi  samo na takav način mogu  riješiti. Mi smo tužbu izgubili.  Sud 
je na temelju neistina  donio presudu ,što je faktički neprihvatljivo i za sud, jer činjenično 
stanje nije  uzeto u obzir. O tome ćemo razgovarati kada bude  tematska sjednica.  
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala lijepa. 
 Tematska sjednica o tom potom kada ona bude. Pozivam sva nadležna radna tijela 
da ispitaju navode koji su ovdje izneseni, a prije svega pozivam  gospodina  Josipa Antona 
Rupnika da  sjedne sa resornim pročelnikom, što sam već sugerirao, jer ako ne razgovaramo 
nećemo nikada naći rješenje.   
 

FRANKO UDOVIČIĆ : 
Gospodine predsjedniče, dame i gospodo vijećnici, štovani gospodine župane! 
Imam dva pitanja koja se odnose na buduće članstvo Hrvatske u  Europskoj uniji. 
Prvo je pitanje, do  potpunog  članstva u  Europskoj uniji  mi smo dužni  izvršiti 

reformu pravosuđa i uskladiti naše norme pravosuđa sa  normama Europske unije. U tom  
usklađivanju, koliko sam pratio i neki dan dobio informaciju,  nekoliko bi sudova sa područja  
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Istre nestalo. Jedan od tih je i sud u  Rovinju. Ne znam da li je ta informacija točna. To je 
ozbiljna stvar. Ja bih molio  župana da mi odgovori na to pitanje da li je ta informacija  istinita. 
Mislim da  je sud u Rovinju jedan specifičan sud  koji  od svog postanka od poslije rata do 
danas živi, radi i djeluje u jednom specifičnom okruženju . On je dvojezičan i mislim da bi bila 
šteta za Istru, a i općenito za stanje  dvojezičnosti u Istri, ako dođe do takvog ukidanja suda 
u Rovinju.  

I drugo pitanje je isto tako vezano za  članstvo Hrvatske u  Europskoj uniji, a radi se o 
dugogodišnjim  nasadima. Neki  dan sam pročitao informaciju  da zbroj hektara 
dugogodišnjih  nasada sa područja Istre, i na područja Hrvatske, ne odgovara stvarnom 
stanju u  statističkom godišnjaku odnosno stvarnom stanju  na terenu. 

 Molio bih odgovor : 
- što će se učiniti do  dana  ulaska u  Europsku uniju da se to stanje uskladi, jer će biti  

valjano samo ono što  je u statističkom godišnjaku, a to ne bi bilo dobro, jer mislim da su 
ustvari puno veće površine  od toga. 

Evo, toliko. Hvala lijepa. 
 
ANTON PERUŠKO : H   
Hvala vama  kolega vijećnik. 
Odgovor  će dati  župan, kolega Ivan Jakovčić. 

 
IVAN JAKOVČIĆ: 

 Poštovane dame i gospodo, signore e signori, gospodine predsjedniče Skupštine 
Istarske županije ! 
 Gospodine vijećniče Franko Udovičić,  vezano za Zakon o izmjenama i dopunama 
Zakona o područjima i sjedištima sudova koji je  nedavno  bio  na Hrvatskoj vladi i ide 
navodno   po hitnom postupku u  parlament, izražavate zabrinutost, koju želim i ja javno  
izraziti, jer poslije najave o ukidanju  5 sudova u Hrvatskoj, od kojih u Istri,  samo Rovinjski 
sud. Navodno je takva  formulacija.  Bile su nekakve i drukčije  varijante. Navodno se koristio  
kriteriji manja udaljenosti od  50 kilometara. To bi u Istri praktički značilo da je nama dovoljan 
jedan sud, kada bi to  bilo tako, recimo samo u Pazinu ili samo u Puli, i da bismo  mogli  
ukinuti sve druge sudove. To je potpuno  neprihvatljiva zakonska  formulacija odnosno  
Zakon sam po  sebi.  Ovdje su prisutna  4 ugledna saborska zastupnika, pa  vjerujem da će 
kolege saborski zastupnici to uzeti u obzir. 
 Rovinjski sud je sud sa 200 godišnjom tradicijom, najstariji sud u Istri. O gospodarstvu 
Rovinja i o važnosti  Grada Rovinja i o svemu onome što taj sud znači  u  ekonomskom 
smislu  ne treba govoriti, kao i  u smislu da je to  jedini dvojezičan sud u Istri. To bi  se mogli  
protumačiti i  jednom vrstom ataka i na dvojezičnost u Istri. Mislim da to ne trebam 
naglašavati. 

 Prema tome pozivam Skupštinu Istarske županije da izrazi jasan stav negodovanja o 
eventualnom ukidanju  Općinskog  suda u Rovinju. Razgovarao sam s Gradonačelnikom 
Rovinja, koji mi je rekao  da će biti održana  izvanredna sjednica Poglavarstva i izvanredna 
sjednica Gradskog vijeća Grada Rovinja, jer je definitivno nedopustivo da se ukine Općinski 
sud u Rovinju . Hrvatska  vlada mora  razumjeti  da Rovinj  ne može biti  grad na kojem će se 
eksperimentirati  kada je u pitanju pravosuđe u Istri. 

Drugo vaše pitanje je vezano za  dugogodišnje nasade. Pitanje je sasvim na mjestu.  
U toku  su kontinuirane pripreme za  registraciju zemljišnog katastra vinograda i 

katastra maslinika. Točno je da postoji  neusklađenost u odnosu na statistički godišnjak i da 
je u njemu manji broj  vinove loze i stabala maslina, a znamo da je na  desetke odnosno 
stotina tisuća novih sadnica  posađeno. Pobrinut ćemo se da statistički  godišnjaci  budu 
usklađen. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala lijepa župane. 
 Vijećnik zadovoljan. 
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 Nema pravo komentirati, ali  sam  kao  saborski  zastupnik, čuo poruku. Vjerujem da 
su je čuli i kolege. 
 Idući je na redu kolega vijećnik   Marino  Roce. 
 

MARINO ROCE : 
 Poštovani predsjedniče, župane, kolegice i kolege ! 
 Evo, ja bih jedno kratko pitanje postavio. 
 Prošli tjedan pročitao sam u novinama reagiranje jednog našeg obrtnika koji se žalio 
na postupak iznajmljivanje  stroja izvan Hrvatske za rješavanje maslinika u Vodnjanu. Ne 
znam koliko je  ta informacija  oko iznajmljivanja  takvog  stroja točna ili  da li je prije 
provjereno da li u Istri može netko obavljati taj posao. I ja sam se  o tome raspitao. U Istri  3  
tvrtke imaju stroj iste marke, doduše nemaju odgovarajući priključak, ali priključak je manja  
cijena nego što je cijena za  stroj. Mislim da je svaki od tih vlasnika spreman za takav posao 
ići u  investiciju za priključak. Stoga bi se trebalo pobrinuti da uvijek budu u ravnopravnoj 
konkurenciji, i ako su ravnopravni, pobrinuti se da ipak domaće tvrtke, tvrtke iz Istre,   domaći  
obrtnici i  domaće tvrtke, obave taj  posao.  
 Hvala. 
  

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala. 
 Odgovor će dati  župan Ivan Jakovčić. 
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
 Poštovani gospodine  potpredsjedniče Skupštine . 
 Ja sam imao  čast i priliku biti prisutan na  demonstraciji spomenutog  stroja na poziv  
premijera Sanadera na Hvaru. Vidio sam kako taj stroj radi. Ministar Čobanković  i 
odgovarajuća agencija, zajedno sa   Agencijom  za  ruralni  razvoj, omogućili su nam da 
vidimo kako  taj stroj  radi. Moram reći  da je to  zaista nešto što je bilo vrlo vrijedno vidjeti.  

Naknadno sam saznao da postoje slični  strojevi, ne sa istim priključkom,  koji drobi 
kamenje, meliorira krš, kako se to voli stručno reći. Slažem se sa vama ako će ta gospoda  
imati takve priključke da trebaju biti svakako uzeti u obzir. 

 Ovom prilikom želim se iskreno zahvaliti  agenciji za promicanje  ulaganja i  agenciji 
za zapošljavanje, Fondu za  razvoj i zapošljavanja. Oni su  ponudili jedan takav stroj da 
bismo oplemenili prostor oko Vodnjana, oko  208 hektara. Za sada je stroj ponuđen pod 
takvim uvjetima da ih je  teško  odbiti.  AZRRI  d.o.o. u vlasništvu  Istarske županije mora 
poslovati profitabilno, sukladno interesima osnivača, a mi  smo osnivači. Prema tome mi  
ćemo biti  vrlo zainteresirani da dobijemo stroj pod najpovoljnijim mogućim uvjetima za 
melioraciju  područja Vodnjana.  

Ako naše kolege imaju takve strojeve, žele kupiti priključke i budu u tom smislu 
povoljniji, mi ćemo njih preferirati. Međutim, ako dobijemo ponudu, a čini se da je upravo 
zahvaljujući  angažmanu gospodina Sanadera, što  pretpostavljam da možete lako provjeriti,  
moguće je da će doći do takve jedne probe u Istri , bez  angažiranja sredstava odnosno  da 
ćemo doći  besplatno do toga, mi  ćemo se ipak  odlučiti za tako nešto,  zato što naprosto i 
nama, kao  d.o.o. razvojne agencije Istre, je vrlo  važno da budu  troškovi  sadnje odnosno 
pripreme zemlje, i sutra sadnji, što niži. Mislim da vi gospodine Roce  to jako dobro  
razumijete.  

U slučaju da dobijemo ponudu, a tako nam je  najavljeno  da će to  biti  povoljno, da 
će nam stroj biti  praktički stavljen  na raspolaganje besplatno, mi  ćemo se  vrlo vjerojatno 
odlučiti za  tako nešto, jer svaka normalna kompanija, a mislim da je  AZRRI jedna od 
normalnih  kompanija, neovisno što je u javnom sektoru, će se potruditi  da dobije što 
povoljnije uvjete za pripremu terena i za  sadnju. Ako će spomenuta gospoda  biti 
zainteresirana za daljnje pripreme terena,  za ovaj konkretan posao, ali  svakako i za  daljnju  
suradnju , mi  ćemo biti zainteresirani za surađivanje s njima, zato što mislimo da treba, prije 
svega, istarske obrtnike i istarske  gospodarstvenike  angažirati na poslovima sličnog 
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karaktera ili  kojeg drugog  karaktera u našoj županiji. Mislim da je to logičan poslovni pristup 
i nadam se da ćete ga svi podržati. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala gospodinu županu. 
 Idući je  na redu za postavljanje vijećničkog pitanja kolega Silvano Hrelja.           
 

SILVANO HRELJA : 
Kolegice i kolege, dragi gosti, poštovani  gospodine predsjedniče, članovi  

predsjedništva! 
Ja imam u prvom redu jednu molbu odnosno zahtjev na vas gospodine predsjedniče 

s obzirom da su već 4 mjeseca  ostala   neodgovorena u pisanom obliku  dva moja pitanja. 
Prvo  pitanje  vezano je uz najveću  greenfild investiciju u Hrvatskoj, pogađate da se 

radi o projektu  Rockwool, kada  sam pitao  da li  taj projekt,  s obzirom da se nalazi između  
parka prirode Učka i 4 zaštićena područja s druge strane, ima ili nema suglasnost 
Ministarstva kulture. Na to pitanje je vrlo jednostavno  odgovoriti sa da ili ne. Molim pisani 
odgovor. 

Drugo postavljeno pitanje odnosilo se na informaciju kako napreduje razvoj 
kamionskog klastera također vezan  uz  projekt tvornice kamene vune Rockwool. 

  Obzirom da se radi o povredi Poslovnika moj je zahtjev da se to po  hitnom postupku 
korigira 

Pitanje upućujem gospodinu županu na koje molim  odgovor. On će ga vjerojatno 
znati. Radi  se o  slijedećem.  

 Temeljem izmjena i dopuna Zakona o  zdravstvenom osiguranju prošle godine dobili 
smo jedan novi  sustav upravljanja u Zavodu za  zdravstveno osiguranje Hrvatske, dobili smo 
Skupštinu, čije članove predlaže najviše predstavničko tijelo županije. Pred jedno dva 
mjeseca poslao sam inicijativu s prijedlogom gospodinu  župan,  pa bih  ga molio da nam 
kaže u kojoj je fazi  postupak imenovanja predstavnika Istarske županije u tu Skupštinu, i ako 
možemo znati o kojim se  imenima radi.   

 Zahvaljujem se. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 Zahvaljujem. 

Odmah ću zatražiti pismeni odgovor na vijećnička pitanja u  skladu  sa Poslovnikom , 
a na pitanje koje ste sada postavili odgovorit će župan Ivan Jakovčić. 

 
IVAN JAKOVČIĆ : 
Ja ću odgovoriti  na drugo pitanje, ali  ću kolegi  Hrelji dati odgovor i na prvo pitanje. 
Danas smo na Poglavarstvu imenovali 3 osobe u Skupštinu  Hrvatskog zavoda za 

zdravstveno osiguranje. To su dr. Ristić,  dr. Nino Basanić i gospođa Grujić Cukon. Prijedlog 
će  doći na Skupštinu, pa  će vijećnici  imati priliku odlučivati o tome. 

 Oko kamionskog  klastera mogu vam odgovoriti vrlo precizno. 
 Upravo su u fazi  registracije odnosno registrirane su dva klastera. Jedan će klaster  

biti od  Općine Pićan, uglavnom za lokalni  odnosno regionalni promet, i drugi je klaster za 
međunarodni promet. Imamo prijevoznike iz Istre. U tom kontekstu očekujem da će taj 
klaster kvalitetno profunkcionirati, da će jedan i drugi klaster dobivati poslove od Rockwoola.          

Na vaše  prvo pitanje odgovor je : ne! Ministarstvo kulture se po tom pitanju nije 
očitovalo, jer nije ni imalo posebnog razloga da se očituje, jer sve što se gradi,  proizvodi i 
slično, između parkova  na koje ste aludirali, pretpostavljam da se radi o parku prirode Učka, 
Brijunima , Kamenjaku ili kojem drugom parku prirode, a  u tom trokutu imamo jako puno, 
kao što znate, izgrađenih tvornica i  svega ostaloga, pa se Ministarstvo kulture direktno  po 
tom pitanju nema što očitovati.   
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala. 
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 Neovisno o tome, sukladno Poslovniku, molim Stručnu  službu da odmah proslijedi 
Poglavarstvu zahtjev za odgovor na postavljena pitanja.  

Kolega Hrelja imate pravo na minutu  
 

SILVANO  HRELJA : 
Gospodine župane, meni je  važno  bilo znati to što ste sada rekli.  Meni je bilo  važno 

još puno ranije imati, barem to vaše mišljenje, da nije nužno da se Ministarstvo kulture po 
tome očituje.  

Ja osobno i  mi u  našoj  stranci mislimo da trebamo očuvati naš krajolik. Kad bih to 
bio znao pred mjesec, dva dana, ja bih  već  do sada pitao : da li je uvriježeno da se i u 
drugim  sličnim situacijama traži suglasnost Ministarstva kulture ili ne, obzirom na moguću 
ugroženost  parka prirode Učka i zaštićeni krajolika sa Pićanske  strane. Kako  nisam  imao 
to saznanje to ću morati tek sada napraviti, ali zahvaljujem se na odgovoru.  
 

ANTON PERUŠKO : 
Mislim da nema potrebe za odgovorom. 

 /I. Jakovčić : Tražim riječ/. 
 Kolege vijećnici, protivno mojoj volji ste donijeli Poslovnik u kojem ste skratili vrijeme 
za  raspravu  za vijećnike od  5 na 4 i za klubove  vijećnika od  10  na 8 minuta i uveli 
mogućnost odgovora na dopunsko pitanje i komentar. Ja nemam druge poslovničke 
mogućnosti. Ja sam svjestan da vi protestirate i ja ću zbog toga  odmah  sutra uputiti Odboru 
za Statut i Poslovnik zahtjev za tumačenje : da li se svaki vaš komentar može  shvatiti kao 
pitanje odnosno kao dopunsko pitanje. Po  našem Poslovniku, kako ga ja  tumačim, ne 
plediram da sam  apsolutno u pravu,  župan ima pravo  dati odgovor. Mi smo mu tu 
mogućnost dali  izmjenom Poslovnika. Obzirom  da postoji prijepor  među nama,  mog 
tumačenja Poslovnika,  sa ove gornice odmah upućujem na znanje predsjedniku  Odbora za 
Statut i Poslovnik da će sutra dobiti  moj pisani  zahtjev da se Odbor o tome očituje. Dok se 
Odbor ne očituje presuđujem ja, jer ste mi vi takve  ovlasti dali.  
 Izvolite, gospodine župane, imate riječ. 
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
Ja isto tako  želim potvrditi  veliku  brigu za okoliš kao zeleno Poglavarstvo Istarske 

županije, ali želim dodati da je, kao  što je poznato, da bi se dobile sve dozvole, naročito 
građevinska dozvola, neophodno pribaviti  sve suglasnosti. Prema tome ako  bilo tko nešto 
radi i ima građevinsku dozvolu očito je da je  pribavio i sve suglasnosti, sukladno prostornim 
planovima, sukladno svemu onome što je  propisima propisano. Svatko tko nešto gradi, u 
ovom sasvim  konkretnom slučaju radi se o jednoj tvornici,  oni su dobili građevinsku  
dozvolu. Radili su na  građevinskom području, na građevinskom zemljištu i izgradili tvornicu 
sukladno propisima Republike Hrvatske i Europske unije što se tiče zaštite okoliša. To 
znamo provjereno. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala. 
 /S. Hrelja : Povreda Poslovnika/. 
 Recite u  čemu je  Poslovnik povrijeđen i u čemu se sastoji  povreda Poslovnika. 
 Izvolite za govornicu. To je jedina mogućnost koju imate, iako nisam sasvim siguran. 
 

SILVANO  HRELJA : 
Gospodine predsjedniče, samo da vam napomenem, nemojte citirati članak 

Poslovnika. Ja  nisam ni prvi ni drugi put  tražio odgovor, a vi dajete  odgovor, iako sam 
županu zahvalan  za izneseno mišljenje. Ja odgovor nisam tražio. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala. Moja greška. 
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 Nisam vam  smio dati riječ, jer kod  vijećničkih pitanja nema  povrede Poslovnika, ali 
ja ću  se naučiti još dvije godine koliko mi ostaje do kraja mandata.   
 Greškom sam vam dozvolio da uzmete riječ, ali neće mi zamjeriti  župan,  članovi 
Poglavarstva ni  vijećnici   
 Idući je  na redu kolega  Sandro Jurman za postavljanje vijećničkog pitanja. 

 /T. Chiavalon, Klara  Grahovac : Dajte  riječ i poziciji/. 
 Dobro, doći  ćete svi na red. 
 

SANDRO JURMAN : 
Možda još ne znamo da imamo novih  članova  pozicije. 

 Poštovane kolegice i kolege, cijenjeni  župane, članovi  Poglavarstva. 
Pošto je  na prvo postavljeno  pitanje vijećnika Franka Udovičiće  vezano  za Općinski 

sud Rovinj i Rovinjštinu odgovoreno, želim se samo pridružiti apelu  kolege Franka Udovičića 
i držim da je doista bitno za Rovinj i Rovinjštinu da se Općinski sud u Rovinju svakako zadrži.  

Drugo pitanje koje sam  želio postaviti jeste pitanje projekta  Brijuni rivijera s obzirom  
da je ova  Skupština donijela Zaključak o tome da ćemo biti periodično izvještavani o stanju i 
realizaciji projekta Brijuni rivijera, molim župana da nam da određene  informacije  s obzirom 
da  nismo imali točku dnevnog reda od donašanja citiranog Zaključka. 

 Hvala. 
 
ANTON PERUŠKO : 
Hvala  vama. 

 Riječ ima gospodin župan. 
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
Poštovani gospodine vijećniče, ! 

 Hvala vam na podršci vezano za Općinski sud u Rovinju. 
 Ako se prenesete u poziciju to, po meni,   ne bi bilo loše, ali to je vaša stvar. 
 Mislim da je  važno reći  što se dešava oko Brijuni  rivijere, a to  se može se svesti na 
jednu  rečenicu. Sutra imamo  sjednicu Nadzornog  odbora  Brijuni rivijera u Ministarstvu 
prometa, turizma i mora, na kojoj  ćemo  raspraviti o  prostorno planskoj studiji, koju je 
izradio Zavod za prostorno planiranje, nadležnog Ministarstva zaštite okoliša i prostornog 
planiranja. 
 Studija je bazirana na  prostornim planovima općina i gradova na Brijunskoj rivijeri i 
na kapacitetima  koji su propisani i  koji  su praktički u našem Prostornom planu Istarske 
županije i predviđaju prenamjenu  bitnih vojnih područja, naročito pulske luke, u turističke 
svrhe, jer kao što znate, najveći dio tih vojnih objekata  je  na moru.  U tom kontekstu  bih  
sutra navečer bio pametniji i znao bih više što vam mogu  reći, ali očekujem da će Nadzorni 
odbor  verificirati tu Studiju, da će doći na Skupštinu i bit  predstavljena svim vijećnicima i 
vijećnicama Skupštine Istarske županije i o njoj  raspravljati. To  će biti  temelj za  daljnji 
razvoj projekta, kada govorimo o priobalju, kada govorimo o  razvoju  Otočija Brijuni.  
Očekujemo da će Ministarstvo kulture to razriješiti vrlo brzo. Državni vrh je donio jasnu 
odluku. Ja sam bio na jednom takvom razgovoru, gdje je bio  predsjednik Mesić, na inicijativu 
premjera Sanadera, predsjednik Sabora, gospodin Seks,  načelnik  Glavnog  stožera, 
gospodin Lučic. Ja se ne smatram  dijelom državnog  vrha- 

 /Glas : A gospodin  Lino  Červar/. 
 Gospodin Lino  Červar je bio tada vjerojatno sa  reprezentacijom negdje gdje je usvajao 

zlatne medalje, kao i uvijek po običaju. 
 U tom kontekstu državni  vrh je jasno poslao  poruku  da je taj projekt  od državnog i 

nacionalnog interesa i ja očekujem da će se sada taj projekt operacionalizirati i  da će 
napokon administracija profunkcionirati.  

 
ANTON PERUŠKO : 

 Hvala  gospodinu županu. 
 Vijećnici zadovoljan odgovorom. 

 12



  Riječ ima kolegica Danica Miletić. 
 

DANICA MILETIĆ : 
Dobar večer svima. 

 Imam jedno pitanje za gospodina župana. 
 U posljednje se vrijeme po medijima učestalo  špekulira o  napisima o vojnim 
objektima, a kako Pula vojnim objektima u Istri obiluje,  molim gospodina župana da nas 
izvijesti o eventualnim novinama vezanih za  vojne objekte. 
 Hvala. 
 

ANTON PERUŠKO : 
Hvala kolegici Danici Miletić. 

 Riječ ima  župan Ivan Jakovčić.   
 
IVAN JAKOVČIĆ : 

 Poštovana gospođo  vijećnice, na istom sastanku u Zagrebu  razgovarali smo i o 
ostalim  vojnim  objektima u Puli. Tada je dogovoreno da   zgrada Admiraliteta, za kolju smo 
iskazali  interes, bude u  funkciji civilnog  sektora. Izrazio sam  nadu  da će  zgrada  biti 
usmjerena prema  potrebama Poglavarstva Istarske županije, koje je rasuto po  Puli i  
drugdje po Istri. Kao što znate Poglavarstvo nema vlastitu zgradu. Mi  smo u najmu zgrade u 
vlasništvu Grada Pule. U Pazinu smo u zgradi u vlasništvu  Grada Pazina. Praktički Istarska 
županija nema ni jednu svoju  nekretninu  u tom smislu. Očekujemo da će državna vlast dati 
prioritet. potrebama Istarske županije, da će nam omogućiti  kvalitetne prostore za rad. 
  Prekjučer sam bio u Zagrebu i sasvim slučajno sreo  načelnika Glavnog  stožera  na 
ulici. Malo  smo popričali. Zgrada Admiraliteta što se vojske tiče je praktički već napuštena. 
Muzil je praktički napušten. Imat ćemo samo  jedan dio na sjevernom Jadranu bitan za  
potrebe Hrvatske vojske i policije, Vargaroli, dijelu  prije Muzila. Tamo  će biti  koncentrirana 
sva sigurnosna služba,  vojna i policijska, i  sve što imamo  vezano uz more. 

  U tom kontekstu moram  reći da je evidentna prenamjena  vojnih objekata za civilne 
potrebe . Možemo reći da  se vojska u tom smislu zaista ponaša vrlo korektno, da zaista 
izlazi u  susret potrebama civilnog  sektora  kada je su u pitanju gospodarske namjene, 
govorim  više-manje o priobalju, i kada je u pitanju  smještaj pojedinih  udruga, nevladinih 
udruga i civilnih institucija grada, županije itd. Mislim da ćemo time zatvoriti ciklus bivših  
vojnih nekretnina u korist civilnoga sektora.      

 
ANTON PERUŠKO : 

 Hvala gospodinu  županu. 
 Vijećnica  zadovoljna. 
 Idući je na redu  gospodin Milan Medene. 
 

MILAN MEDEN : 
 Gospodine župane, gospodine predsjedniče, gospođe i gospodo vijećnici ! 
 Ja sam motiviran da postavim pitanje dokumentom koji sam ovdje pronašao  na stolu, 
a i zajedno smo ga dobili , vjerujem u rujnu mjesecu prošle godine 

Vizija ovog dokumenta vrlo jasno govori  kako vidi Istru. 
«Istarska  županija  je moderna, otvorena i gospodarski konkurentna regija, 

prepoznatljive kulturne i prirodne baštine, visokog  društvenog standarda u  okvirima 
uravnoteženog i održivog  razvoja» 
 Moje bi pitanje bilo usmjereno županu ili nekome od njegovih suradnika, ukoliko ih 
župan zaduži: 

- gdje župan vidi najkvalitetnije pozitivne pomake,  
- gdje vidi procjep ili negativnu mogućnost odvijanja ovog  dokumenta.  

 I drugo pitanje, također vezano za ovaj dokument. 
Naime,  strateški je rečeno da će se izraziti  jasna metodologija za praćenje svih 

spomenutih projekata. Dakle : 
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- koja je metodologija  do sada implementirana . 
  U vašim  dokumentima sam  vrlo  česti viđao  da je uveden ISO  standard,  sustav 

praćenja kvalitete: 
- da li je u  planu uvesti  taj  standard biranja ili 
- možda neki drugi koji je na tržištu atraktivan,  
-  ako ih niste  uveli, koje standarde planirate uvesti. 
Ukoliko nemate danas odgovora  bit ću zadovoljan i sa pisanim odgovorom. 

 
ANTON PERUŠKO : 

 Hvala kolega vijećnik. 
 Odgovor gospodin župan Ivan Jakovčić. 
  
 IVAN JAKOVČIĆ : 

Poštovani gospodine vijećniče, gospodine zastupniče, ako sam vas dobro razumio vi 
na neki način govorite o jednoj  vrsti  SWOT  analize koju  pretpostavljate za  realizaciju  
planova koji su  u  ROP-u.  

ROP je u ovoj  verziji  izdan  povodom prvog gospodarskog  foruma Istre, koji je 
održan nedavno u Puli  u prisustvu predsjednika Mesića i  potpredsjednika  Vlade gospodina 
Polančeca, gdje je bilo razvidno da  mnogi projekti javnoga sektora  zaokružuju ukupan 
razvoj Istre, pogotovu kada govorimo o infrastrukturnim projektima od  Ipsilona  o kojem 
ćemo govoriti, o plinofikaciji Istre, Regionalnom centru za gospodarenje otpadom i smećem, 
o  sustavu gospodarenja  otpadnim vodama, smanjivanju  nezaposlenosti ispod  5 %, 
realizaciji mnogih projekata od  kojih  Brijuni rivijera bi  trebao dati jedan poseban zamah u 
smislu smanjivanja  nezaposlenosti. Dakle, čitava jedna plejada projekata javnog, ali i 
privatnog sektora, koja  je prezentirana na tom Prvom gospodarskom forumu, daje nam 
pravo da budemo optimisti  kada je u pitanju  gospodarski rast Istarske županije. 

 Ono što  vidim kao problem, i hvala vam na pitanju  gospodine zastupniče, gospodine 
vijećniče,  je  jedna kategorija koja se tiče politike. Molim  vas da me ne shvatite krivo  kada 
to  kažem, jer želim zaista konsilijantno govoriti o tome, koliko god često i vrlo radikalno 
govorim o potrebi decentralizacije i većeg fiskalnog kapaciteta županija, pogotovu županija, 
ne samo  općina i gradova. Naime, vi znate vrlo dobro da su u  Hrvatskoj  sada osmišljene 
statističke  regije. Ima nekih  prijepora oko njih. Međutim, statističke regije NUT 3 je jedan 
mehanizam, instrument u osnovi, za dobivanje sredstava iz  Europske unije. Tu  leži problem 
za  javni sektor. O privatnom sektoru ja ne mogu govoriti, barem ne  u onom smislu u kojem 
može govoriti netko tko je vlasnik  neke tvrtke. Mogu  načelno govoriti o privatnom sektoru, 
ali o   javnom sektoru želim reći  slijedeće. Ako  se  Hrvatska ne decentralizira na način da 
županije dobiju  svoj odgovarajući  fiskalni kapacitet, mi  ćemo doći u situaciju da će naša  
zemlja biti u  sličnoj situaciji u kojoj su bile neke druge zemlje koje nisu  bile sposobne 
apsorbirati novac  koji je  Europska unija stavila  na raspolaganje u pred pristupnim 
fondovima za te zemlje. Sjećate se da sam  bio ministar za  europske integracije, pa sam bio  
vrlo dobro upoznat sa stanjem u Poljskoj, Slovačkoj, Baltičkim zemljama, Mađarskoj itd. Mi 
smo pred rizikom, jer ako  naša županija  ne bude imala fiskalni kapacitet da može 
participirati sa vlastitim sredstvima u programima koji su za nas interesantni, a Europska 
komisija  uvijek  traži dio vlastitog novca u participaciji za neki projekt,  ćemo doći u situaciju  
da država ta sredstva neće moći potrošiti, jer to nisu novci namijenjeni za državu, nego za 
županije i za statističke  regije odnosno unutar statističkih regija za županije, doći ćemo  u 
velike probleme. Tu vidim prvi  veliki problem. 

 Druge probleme  vidim u  efikasnosti svih razina administracije. Ja ću to  vrlo 
otvoreno  reći, ali u  našem konkretnom slučaju vidim problem u razini  administracije države 
u Istri, koja  se bavi problemima izdavanja dozvola. Zbog nedostatka kadra,  niskih  plaća i 
čitavog ovog  segmenta, u poziciji smo  da  zaustavimo  razvoj  zbog nedostatka  sredstava i 
ljudskog  resursa. 

 To su  dva problema, a mogli bismo  raspravljati i o drugim problemima. 
  U slučaju  vašeg  insistiranja spreman sam  dati  detaljniji pismeni odgovor. 
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ANTON PERUŠKO : 
 Hvala gospodine župane. 
 Vijećnik Medan, imate pravo na minutu. 
 

MILAN MEDEN : 
 Zahvaljujem se gospodinu  županu, rekao bih, na djelomičnom  odgovoru, ali kao što 

je sam župan rekao, spreman je na pisani odgovor. 
Vi ste u startu rekli da je po pitanje SWOT  analize, ali ne  SWOT analize, to je bio 

uvod  u ovaj dokument, ja sam pitao : koji su dosezi ovog  dokumenta. Vi  ste više možda 
govorili o nekim postignućima državne uprave ili županije i govorili ste o problemima. 
Problemi  da, u svakom slučaju, ali govoreći o ovom dokumentu ja  govorim o ulozi  županije  
s tim da se ovaj dokument  na neki način potvrdi do  2010. godine. 

 Na drugo pitanje, koje je govorilo o mjerenju odnosno o sustavu praćenja  kvalitete, 
niste mi odgovorili, pa  vjerujem da  ćete mi odgovoriti pisanim putem, bez obzira  da li se 
radi o ISO standardu, Sigmi ili nekoj  drugoj metodologiji, 
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala kolega vijećnik.   

  Vijećnik je postavio konkretno pitanje. Imate pravo na odgovor. 
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
 Želim samo potvrditi da ćemo realizacijom ovog dokumenta , kako je IDA koordinator  

dokumenta ROP-a, raditi po ISO  standardu. Vi znate da je Istarska županija  certificirana, 
prva i jedina u Hrvatskoj po  ISO standardu. Isto tako je i  Istarska  razvojna  agencija – IDA  
certificirana. Nas taj  certifikat obvezuje da  sve ono što je dio našeg programa realiziramo po  
tom standardu. IDA ima obvezu da ROP   realizira po ISO  standardu. To će biti  standard po 
kojem ćemo mi  raditi. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala  gospodinu  županu. 
 Idući je na redu  za postavljanje  vijećničkog pitanja kolega  vijećnik Petar Radetić. 
 

PETAR RADETIĆ : 
 Poštovani  gospodine predsjedniče,  kolegice i kolege vijećnici, gospodine  župane ! 

 Ja bih imao jedno pitanje. 
 Na sjednici ove Skupštine, mislim da je bila posljednja sjednica prošle godine, donijeli  

smo  odluku prema kojoj  se na području Istarske županije odvaja jedna kuna za  svaki kubik 
potrošene vode za izgradnju malih sistema  za pročišćavanje otpadnih voda u cilju zaštite 
pitke vode u Istri. Ta odluka je donijeta na osnovu   ranije potpisanih sporazuma, uglavnom 
jedinica  samouprave s područja  Istarske županije. Međutim, ja  sam  negdje prošli  mjesec, 
čini mi  se, pročitao jedan širi  članak za Pulu, gdje je o tome bilo govora odnosno pisano, da 
Pula tu kunu ne izdvaja za potrošenu  vodu. Kako znamo da Pula čini , ako  ne trećinu, ali  
preko  četvrtine  potrošnje vode županije, mene bi  interesiralo : 

- da li  stvarno  se sa područja Pule ne izdvaja  jedna kuna po  m3 potrošene vode, 
kao što izdvajamo mi  s ostalih  područja, i 

- ako se ne  izdvaja ,  zbog  čega se ne izdvaja. 
Hvala. 

 
ANTON PERUŠKO : 
Hvala. 

 Odgovor  će dati gospodin župan Ivan Jakovčić. 
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
 Istarski vodozaštitni sustav ima prekosutra Skupštinu i počinje sa radom u suštini, 
nakon što je tvrtka registrirana. Imala je pripremnu  fazu od kada je uvedena ova  naknada.  
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Pula će kao i svi ostali  gradovi biti u situaciji da donese odgovarajuće odluke ili su one 
praktički već donesene. 
 /M. Antolović : Plaćaju/. 
 Kaže mi gospodin Milan Antolović  da oni plaćaju, pa prema tome netočna je 
informacija, koje objavljuju mediji. Kao što znate, mediji znaju često objaviti netočne 
informacije. Prema tome objavili su i takvu informaciju. Građani Pule su  solidarni s ostalim 
građanima  Istre. Koliko god to nije mala naknada i  nije  jednostavna naknada, međutim 
kvaliteta življenja u okolišu je preko potrebna i mi ćemo taj novac jako pametno upotrijebiti, 
uvjeren sam u to. Znate i sami da je pročistač u Pazinu  već u mnogočemu  poboljšao  stanje 
u okolišu kada su u pitanju izvorišta pitke vode, tako će samo još bolje biti kada budu 
ugrađeni pročistači u  mnogim drugim malim mjestima. Prema tome ta odluka vrijedi za 
čitavu Istru, pa u tom kontekstu vrijedi i za Pulu.  
 

ANTON PERUŠKO : 
Hvala gospodinu  županu. 

 Vijećnik zadovoljan.     
 Idući je na redu kolega vijećnik Josip Anton Rupnik. 
 

JOSIP ANTON RUPNIK : 
 Poštovani gospodine predsjedniče, cijenjene kolegice i kolege vijećnici i ostali 

prisutni! 
 Ja bih  imao  dva pitanje. 
 Prvo pitanje. 
 Eto, da bih potvrdio onu moju  tezu u uvodu, da se ne odnose pitanja samo na  

poljoprivredu, odnose se i na druga pitanja  na koja nisam dobio odgovor.  
 Na sjednici  Skupštine Istarske županije  26.9.2005. godine zatražio  sam podatke  

tko od članova lokalne samouprave se nalazi u raznim upravnim i nadzornim odborima i 
kolika je  naknada za njihovo prisustvovanje  tim tijelima. 

 Kako je vidljivo iz mog uvodnog dijela da sam prije godinu i pol dana to pitanje 
postavio, ali  do sada nisam dobio odgovor, isto tako postavljam pitanje :  

- da li će doći  prijedlog od strane Poglavarstva županije s kojim ne bi smio ni jedan 
djelatnik  lokalne samouprave biti  član upravnih i nadzornih tijela u  tvrtkama, 
većinskom  ili djelomičnom vlasništvu lokalne samouprave i uprave. 

Sličan akt  sada priprema i  Vlada RH-.     
 Drugo pitanje. 
 U potpisanom ugovoru  između  Rockwoola  i Istarske županije, kao povjerljivom 

dokumentu, kojeg je potpisao  načelnik Općine Pićan, gospodin Branko Ružić, vidljivo  je  da 
je prethodno potpisan tajni predugovor, koji je potpisala tvrtka Rockwool, a u ime županije, 
gospodin Darko Lorencin, kao  rukovodilac Istarske razvojne agencije. 

 Mi smo  tražili kopiju tog potpisanog ugovora koji još nismo primili. 
 Postavljam pitanje gospodinu županu: 
 - kada će taj famozni tajni predugovor biti nama odnosno građanima Istre dostupan.   
 Tražim usmen i  pisani odgovor. 
 

ANTON PERUŠKO : 
Odgovor  će dati župan Ivan Jakovčić.  

 
IVAN JAKOVČIĆ : 

 
 Što se tiče prvoga pitanja, kada su u pitanju  dužnosnici lokalne samouprave, morate 
se obratiti gradovima i općinama Istarske županije. Mi nemamo ingerencije nad njima. Vi 
znate da postoji autonomija  općina i gradova. Prema tome molim vas da vaš interes 
iskažete prema načelnicima i gradonačelnicima. Vjerujem da će vam oni  dati  te informacije. 
 Što se tiče čelnika Istarske županije, Poglavarstva, pročelnika itd., tu informaciju  
ćemo  vam dati ako je nismo  dali. Pretpostavljam da smo je dali, ali  ako je nismo dali mi 
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ćemo vam je dati, jer za to smo odgovorni, za to imamo sve podatke,  to je u  našoj 
ingerenciji i  autonomiji. U tom kontekstu  ćemo  vam dati  sve informacije. 
 Vezano za ugovor kojeg  vi spominjete, kojeg  vi zovete «tajnim», nije tajni, vi ste ga 
sami osobno objavili. Prema tome  građani Istre, ako hoćete, su  ga i  na taj način dobili, i ja 
vam se zahvaljujem što ste pokazali građanima Istre istinu o tom poslu i što  je sada 
građanima Istre, kada ste to vi  objavili, potpuno jasno da je to nešto što je najobičniji i  
uobičajeniji put za izgradnju jedne tvornice, koja vrijedi 75.000.000,00 €. Svaka ozbiljna 
kompanija želi se na vrijeme zaštiti prije nego što sve bude gotovio, kao što je na primjer 
Studija o zaštiti okoliša, koja je kao što znate, sukladno svim našim  propisima prihvaćena i  
što je vrlo bitno, evropskim propisima, kada je u pitanju rigorozna zaštita okoliša. U tom 
kontekstu moramo reći da će tvornica Rockwool  zaista poštivati zaštitu okoliša. Ona  to 
poštuje svugdje u  Europi. Ima dvadesetak takvih tvornica. Poštuje zaštitu okoliša u tim 
zemljama i poštivat će ih u Hrvatskoj. Ako ih ne bude poštivali tvornica će biti zatvorena. 
Zavod za javno zdravstvo Istarske županije će u tom kontekstu, prema našem nalogu, učiniti  
posebne mjere kontrole emisije i misije zraka u okolici te tvornice. Sa radošću mogu 
konstatirati da je stanje zraka i kvaliteta zraka u Istarskoj županiji vrlo, vrlo visoka, nažalost, u 
odnosu na mnoge druge  krajeve, gradove i  općine u Hrvatskoj.     

 Dokument koji je  načelnik Općine Pićan potpisao i kojega je podržala Istarska 
razvojna agencija je ozbiljan dokument jednog ozbiljnog posla koji je  realiziran, ostvaren  i  
nadam se da ćete vi biti zainteresirani ozbiljnije sudjelovati i ubuduće u projektu  Rockwool, 
jer je šteta da niste na vrijeme pogledali Studiju o zaštiti okoliša i  kompletnu  dokumentaciju 
koja je bila  svima na raspolaganju  na vrijeme i u vrijeme kada je to trebalo učiniti. Zašto se 
to  čini  sada i zbog  čega neka građani i građanke Istre sami  zaključe da li je to  ozbiljna 
politika ili politikantstvo. 

 Hvala. 
 

ANTON PERUŠKO : 
Hvala. 
Kolega Rupnik, imate pravo na minutu. 

 
JOSIP ANTON RUPNIK : 
Gospodine župane, ja sam 30 godina radio u gospodarstvu u velikim tvrtkama,  

potpisivao sam ugovore na milijune i milijune dolara. Prema tome govoriti na koji način  se 
ugovori  sklapa  to vrlo dobro poznajem.  

Drugo, radi se  o predugovoru koji je strogo čuvana tajna što piše u ugovoru. U 
ugovoru je navedeno da je predugovor strogo  čuvena tajna.. U  predugovoru je netko 
preuzeo obveze obećanja da će ispuniti, prije nego je bila gotova Studija i rasprava, kako 
netko sada tumači da je bila, a  mi kažemo  da nije  bila. To znači da je netko prije preuzeo 
obveze i  dao silna obećanja, što piše i u ugovoru, a mi  tražimo  da nam netko taj 
predugovor dostavi, jer smo zatražili kopiju predugovora koju do dandanas  nismo još primili. 
Slažem  se ako netko  raspolaže sa privatnim novcem da radi što hoće, ali ovdje  se radi o 
sredstvima proračuna poreznih obveznika, i zato  građani imaju pravo znati što se potpisuje.  
 

ANTON PERUŠKO. 
Hvala kolega vijećnik. 
Odgovor  gospodin župan.  

 
IVAN JAKOVČIĆ : 
Onaj koji za sebe tvrdi da je potpisivao milijunske ugovore trebao bi znati osnovne 

elemente osiguranja iz poslovanja. Prije svega radi  se o tvrtki Rockwool, koja je tvrtka na 
burzi i osjetljivost dionica  na burzi je jedan poseban dio osjetljivosti poslovanja. Naravno da 
je ovaj ugovor potpisan na način na koji je  potpisan. Po stoti  puta ću ovdje reći, ja sam bio 
protiv  gradnje te tvornice, jer  sam mislio da  dimnjak i  dio te tvornice neće dobro leći u 
okoliš. Međutim, za sada dimnjaka nema. Kako je  sada ta tvornica  napravljena  ispada  
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vrlo, vrlo, evropski, što se tiče industrijskog objekta. Vidjet ćemo kako će biti kada dođe 
dimnjak.  

No, u  svakom slučaju želim reći da je normalno da se svaki ozbiljan investitor, koji  
potpisuje ugovore na 75 milijuna € , zaštiti prije nego dobije građevinsku dozvolu i prije  nego 
se usvoji  Studija o zaštiti okoliša. 

 Molim vas da budete korektni prema  javnost i da kažete da je to potpisano prije  
nego što je  izdana građevinska dozvola i Studija o zaštiti okoliša, jer se investitor naprosto 
htio zaštiti. Neće netko pokrenuti  investiciju od 75 milijuna € a da ne dobije i odgovarajuća 
jamstva da u  slučaju da se povuče iz posla i da državna vlast ili bilo koja druga vlast ne da 
odgovarajuće dozvole, upropasti  desetke milijuna € svoga kapitala. To svaka ozbiljna tvrtka  
radi. I ja sam  potpisivao ozbiljne ugovore kada sam radio u jednoj tvrtki. Znam točno kako 
treba zaštiti interese privatnog  sektora, ali  to me je naučilo  da znam zaštiti privatni i javni  
sektor. U tom kontekstu  smo  maksimalno zaštitili interes javnog  sektora. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala gospodine  župane. 

 Idući je vijećnik Tedi  Chiavalon. 
 

TEDI CHIAVALON : 
 Poštovani predsjedniče Županijske skupštine Istarske županije, župane, članovi 
Poglavarstva, kolegice i kolege  vijećnici ! 
 Mene je danas  uznemirio  napis u  «Vjesniku» koji kaže doslovce :»Gradi se treći 
blok Plomin» i onda  se kaže :»Ministarstvo  zaštite okoliša, prostornog uređenja i 
graditeljstva, suglasno  je da  se zabrana, priprema i  gradnja novih  nuklearki, 
termoelektrana  na ugljen, ne odnosi  na planiranu gradnju trećeg bloka TE Plomin na ugljen 
snage 500 megavata …»itd.  
 Molim vas župane, vas predsjedniče Županijske skupštine Istarske županije, isto tako 
vas kolege saborski zastupnici, da se maksimalno angažirate da do toga  ne dođe. Ja sam 
siguran da će ovaj put istarski narod, Istrijani, izaći  na ulicu. Prvi put to nije učinjeno. Svi 
znamo tko je sabotirao. Ovaj put mislim da ćemo znati zaštiti svoje interese. Na kraju krajeva 
protokol iz Kjota koji  će Hrvatska, čini mi se, slijedeći tjedan potpisati, kaže doslovce da 
Hrvatska mora  smanjiti  svoje emisije za  5 % do   2012 godine, a do  2020 godine za  20 %. 
Mislim da  ugljen neće sigurno doprinijeti tome. 
 Druga stvar, na marginama Gospodarskog  foruma Istre, bilo je riječi  o privatizaciji 
«Uljanika», pa bih molio  župana da nam nešto više o tome kaže. 
 Hvala lijepa. 
 

ANTON PERUŠKO : 
Hvala vijećniku. 

 Odgovor će dati  gospodin Ivan Jakovčić. 
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
Gospodine vijećniče, možete biti   miran, u ovom trenutku je Ivan Jakovčić župan, a 

ne Luciano Delbianco, koji je potpisao  TE Plomin 2 na ugljen, kao što znate. 
 Ja ću ovdje vrlo jasno reći , TE Plomin 3  je Hrvatskoj potrebna. Mi smo svjesni  
energetskih potreba Hrvatskoj,  pozicije koju jamči  i da je Plomin, ali TE Plomin 3 na plin ili 
je neće biti. To je odluka koja će, siguran sam,  jednoglasno  proći na ovoj Skupštini. TE 
Plomin 3 na plin  ili je neće biti. TE 500 megavata na plin , ali ne na ugljen. Zato sam  i Vladi 
RH  predložio  da odmah razmotri mogućnost  da  LNG-i terminal dođe  u Plominski zaljev i 
da stvorimo jedan energetski centar  Hrvatske u koji  će  s jedne strane LNG-i  terminal , a s 
druge strane TE Plomin 3 na plin, biti  motor  razvoja, ne Labinštine, nego čitavog tog dijela, 
dijela Hrvatske, ako hoćete, energetskoga, znanstvenoga i svega ostaloga.  

Najave koje  sam i ja vidio u  «Vjesniku» su  me zabrinule i moram reći da su izrečene od 
strane gospodina Alfreda Viškovića,  čovjeka iz HEP-a. Ako on ima takve informacije nije 
dobro. Neću reći ništa, objaviti ništa što je posebno novo. Ministarstvo zaštite okoliša i 
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prostornog uređenja nije  za sada nigdje, niti u jednom trenutku, izdalo nikakve papire koji bi 
išli za time da li su  vođeni neki  razgovori. Ja  to ne znam, ali sam i ja vodio razgovore i 
mogu  reći  da, po mojoj osobnoj prosudbi, gospođa ministrica Marina Matulović Dropulić nije 
sklona rješenju da TE  Plomin 3 bude na ugljen. To je moj osobni dojam i vjerujem da će 
ministrica biti  na toj  liniji. Znamo koliko fosilna goriva štete, ali ipak plin  daleko manje šteti 
od ugljena, naročito u vrijeme globalnog zatopljenja, čega smo i sami svjedoci. P pogledajte 
koje je vrijeme zadnjih nekoliko dana.    

 Potpredsjednik Vlade RH, gospodin  Polančec, je najavio  mogućnost privatizacije 
«Uljanika» u dijelu  25,1 %. 

 Privatizacija «Uljanika» i ostalih brodogradilišta u Hrvatskoj će se dogoditi. Naravno, 
da hrabri jedna izjava koju  želim ovdje pohvaliti, jer je prvi puta  izrečena u tom kontekstu, a 
to je da se do privatizacije «Uljanika» neće doći bez konsenzusa sa  Gradom Pulom i 
Istarskom županijom. To je pokazatelj  da se želi  uvažavati lokalna situacija. Mislim da je to 
dobar pokazatelj. Kako  će se privatizirati ostala brodogradilišta teško je  sada reći. «Uljanik» 
je  brodogradilište koje daje posao, koje  radi povoljno, dobro, pozitivno, neovisno što ima i 
nekih gubitaka, ali znamo  da je jedno brodogradilište koje uspješno posluje i privatizacija 
«Uljanika» 25 plus jedna dionica je prihvatljiva  uz konsenzus s Gradom Pulom i Istarskom 
županijom. Naravno,  vrlo  oprezno, ali  mislim da treba razmotriti takvu jednu varijantu, takvu 
jednu ponudu , s time da smatram da treba i poslovodstvo «Uljanika» i  sindikate uključiti u 
razgovor oko privatizacije i stvoriti konsenzus oko privatizacije  «Uljanika». 

 Za kraj, mislim da konsenzus oko privatizacije «Uljanika» je moguće postići  na tim 
osnovama. Istarska županija će sudjelovati u tome, ali pozivamo i sve ostale da 
konstruktivno sudjeluju u toj privatizaciji, jer  je ona od iznimne  vrijednosti i  važnosti za našu 
županiju. 
 

ANTON PERUŠKO : 
Hvala  gospodinu županu. 

 Vijećnik Chiavalon imate pravo na jednu minutu. 
 Imamo još  15 minuta,  6  vijećnika za  postavljanje  vijećničkih pitanja, obzirom da 
nemamo  utvrđen način kako,  i  da ja nekoga ne zakinem,  molio bih da skratimo  pitanja i 
odgovore, tako da svi stignu  na vrijeme postaviti vijećničko pitanje. 
 

TEDI CHIAVALON : 
Ja sam izuzetno zadovoljan  energijo kojom se župan usprotivio navedenoj gradnji  

TE Plomin 3 na ugljen. Nadam se da ćemo ovaj put uspjeti u tome. Lijepo se sjećamo kako 
je zadnji  put  Luciano Delbianco bio čak nagrađen članstvom u Nadzornom  odboru HEP-a. 
Nadam se da ovaj put ćemo  to izbjeći.   
     

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala. 
 Idući je na redu za postavljanje vijećničkog pitanja vijećnik Lino  Červar. 
 

LINO  ČERVAR : 
 Poštovani gospodine predsjedniče, kolegice i kolege vijećnici, gospodine župane ! 
 Na zadnjem Gospodarskom forumu  prije par dana je prezentiran ROP Istarske 
županije,  strateški  dokument, u kojem je se  modelira razvoj Istarske županije u narednih  5 
godina, doduše sa malo kozmetike, u bojama,  demodel, godinu dana je star, čak mi je  
gospodin Damir Kajin rekao da ga nije ni pročitao, ali to  je manje važno.  

Istarski obrtnici danas upošljavaju oko  20.000 uposlenika i kada bi se pridodale još 
njihove obitelji, to bi bilo preko  30.000 ljudi. Obrtnici su vrlo bitni  čimbenici našeg istarskog 
gospodarstva, dio su budućih kooperacija, zadruga, klastera, javno privatnog partnerstva, 
poduzetničkih centara i slično, pa pita : zašto u ROP-u  obrtnicima nije posvećena ni jedna  
riječ. 
 

ANTON PERUŠKO : 
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Hvala vijećnik  Červar. 
Odgovor župan Ivan Jakovčić. 

 
IVAN JAKOVČIĆ :     
Gospodine Červar, zahvaljujem vam se  na  pitanju  i drago mi je da ste pročitali ovaj 

dokument. Sigurno  sam da će ga vrlo pažljivo pročitati i proučiti i  zastupnik  Damir Kajin, 
koji se  vjerojatno do sada se bavio drugim temama.  

Moram vam reći  da je  vaša formulacija u ovom kontekstu malo  tendenciozna. 
Vi znate da su obrtnici u fokusu našeg zanimanja, u fokusu zanimanja Poglavarstva 

Istarske županije, Istarske razvojne agencije, i to u mnogobrojnim projektima kreditiranja 
obrtnika, u mnogobrojnim  projektima u izgradnji poduzetničkih zona, u mnogobrojnim 
projektima, kada govorimo o Jamstvenom fondu, ali  se oni kriju iza termina poduzetnici. Ako 
za vas termin poduzetnik i obrtnik nije isto onda je to problem poznavanja  hrvatskog jezika, 
a poduzetnik je i obrtnik. Dakle, obrtnik je i poduzetnik, jer je čovjek  poduzetan. Prema tome 
molim vas da isčitavate  ROP na način na koji je  pisan. Termin obrtnik je uži  termin od 
termina poduzetnik. 

 Hvala vam lijepa. 
 

ANTON PERUŠKO : 
Hvala vama gospodine župane. 

 Gospodine vijećniče Červar, imate pravo  na svoju minutu. 
 /S. Hrelja, Vrati, vrati, taj forum, izjednači!/. 
 

LINO ČERVAR :  
 Da se gospodin župan nije okretao oko  sebe i pitao što  ćemo učiniti, bih mu 
vjerovao. Budući da vi, vjerojatno, niste raspoznali poduzetnike i obrtnike, ja jesam, mislim 
da je vrlo interesantno da smo  dotakli u tom programu  poreze, namete, uvjete poslovanja,  
nadzora, kreditnih sredstava itd. Iznos od 150.000,00 kuna koje ste predvidjeli u narednih  5 
godina  za prisustvo na sajmovima, domaćim i inozemnim, mislim da nije dobro, čak je  
trebalo  razmišljati o Uredbi o kupovanju poslovnih prostora  za obrtnike  da ih izjednačimo  
sa građanima koji su  u vrijeme pretvorbe kupovali stanove, tako da bi i oni mogli kupovati 
poslovne prostore. Mislim da se moglo dosta toga  dotaknuti  u ROP-u, ali sve je u redu. 
 

ANTON PERUŠKO : 
Hvala kolega vijećnik. 

 Iduća je na redu  kolegica Klara Grahovac.    
 /Glasovi : Vrijeme  za postavljanje vijećničkih pitanja je isteklo!/. 
 Kolege vijećnici, molim vas, morat ćemo drugi puta bacati  kocku. Ja ne mogu bez  
vaše odluke, još  fali  10 minuta do isteka sata, a ostat će netko tko neće postaviti vijećničko 
pitanje. Ne mogu  reći  da  su se vijećnici javljali upravo  redom koji  smo ovdje zapisivali, 
možda se netko prije javio.  
 /Glasovi : Nastavimo !/.  
 

KLARA GRAHOVAC : 
Poštovane kolegice i kolege ! 

 Ja ću biti jasna, kratka i koncizna, neću postaviti pitanje, nego  dati jednu informaciju. 
 Ovog  vikenda u Opatiji  je održana zadnja faza  jednog  jako hvalevrijednog  
međunarodnog projekta  pod  nazivom «Žene liderice u lokalnim zajednicama». Zadnja faza 
tog projekta  je koncipiran  kogolacijski seminar  na kojem su sudjelovale 22 političarke  iz  
10  parlamentarnih stranaka. Sudionice su bile podžupanice, članice  poglavarstava, 
županijske  vijećnice i  jedna  glasnogovornica stranke. 
 Gospodine župane, cijenjene kolegice i kolege, prenosim vam pozdrave 
veleposlanice Kraljevine Norveške u  Republici Hrvatskoj, jer je i sam projekt  bio  
organiziran uz  financijski  suport Norveške kraljevine. 
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 Evaluacijom provođenja projekta zaključeno je da sve političarke,  bez  obzira na 
stranačku pripadnost, imaju  isti pristup  rodnoj ravnopravnosti, jer je žensko pitanje iznad 
stranačko pitanje.  

U politici proširene Europe  rodna  ravnopravnost  zauzima središnje mjesto, ona je 
sastavni dio ljudskih prava, temeljno mjerilo  demokracije i preduvjet  gospodarskog razvitka i 
upravo zbog toga zaključeno je da naše hrvatsko društvo treba prijeći sa deklarativnog  na  
stvarno djelovanje kada je u pitanju rodna ravnopravnost. 

I još nešto za  kraj.   
 Imajući u vidu približavanje  parlamentarnih izbor te nedovoljne zastupljenosti 
političarki na svim razinama vlasti projektom se željelo potaknuti osnaživanje  nas političarki 
te skrenuti pažnju  vas kolega na pitanje ravnopravnosti u ovoj izbornoj godini. 
 Zahvaljujem. 
 

ANTON PERUŠKO : 
Zahvaljujem.  

 Ciljano sam dozvolio  15 sekundi više  radi ove zaključne poruke.  
 Riječ ima kolega vijećnik Vladimir  Gašparini. 
 

VLADIMIR GAŠPARINI : 
Gospodine predsjedavajući, kolegice i kolege ! 

 U zadnje vrijeme isčitavamo u tisku  članke vezane za  Srednju medicinske škole u 
Puli. S obzirom da smo  osnivači odnosno  županija je osnivač te škole,  čitamo da ima dosta 
nepravilnosti u radu, da su  narušeni međuljudski odnosi unutar škole,  da se na vrijeme ne 
isplaćuju dobavljači ecc., ecc. Na kraju čak je zatražena ostavka  ravnateljice škole od strane 
našeg župana. Neću politizirati u svezi  toga, nego konkretno mene interesira :  

- koliko  je sredstava Poglavarstvo izdvojilo  iz  Proračuna  za troškove  rada 
Srednje medicinske škole u Puli, 

-  gdje se stiglo sa projektom dogradnje  Srednje medicinske škole,  sa projektom  
za koji smo ove godine izdvojili  500.000,00 kuna i 

-  u kojoj je fazi realizacije spomenuti  projekt. 
 Drugo pitanje : 

- da li  ste izdvojili određena sredstva za komunalnu infrastrukturu u Općine Višnjan   
-  i za industrijsku zonu u  Općini  Višnjan .    

   Hvala lijepa. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala vama. 
 Odgovor  će dati župan Ivan Jakovčić. 
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
Poštovani gospodine vijećniče ! 

 Na vaša dva pitanja dat ću precizne odgovore. 
 Istarska županija  je osnovala Povjerenstvo na čijem je čelu gospođa Orijana Lukić, 
vijećnica u Županijskoj  skupštine Istarske županije. 

 Raspušten je Školski odbor. 
 Povjerenstvo utvrđuje sve činjenice  koje su se dešavale u toj  školi. Nedvojbeno je i 

evidentno da su međuljudski odnosi totalno poremećeni u toj  školi i nedvojbeno je  i  
evidentno da je ravnateljica neovlašteno  napravila dug od skoro  500.000,00 kuna. I sada 
zamislite  kada bi  ravnatelj  svake srednje škole, koje smo mi  osnivači  ili osnovne škole, 
napravio nam dug od  500.000,00 kuna  mi,  gospođe i gospodo vijećnici, ne bismo ni  trebali  
sjediti ovdje, jer o ničemu ne bismo odlučivali, nego  bi odlučivali  ravnatelji ustanova ili škola,  
kojih  smo mi osnivači. To je  nedopustivo ponašanje, nezabilježeno  do sada u radu Istarske 
županije u suštini da se  na takav način prekoračuju ovlasti koje netko ima.  
 Držani inspektorat je  bio na terenu. Postoji odgovarajuće rješenje državnog 
inspektora. Očekujemo pravovaljanost toga  rješenja. Kada bude to rješenje pravosnažno ili  
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pravovaljano, a očekujemo da će to biti uskoro,  Povjerenstvo će, pretpostavljam,  učiniti 
daljnje korake. Međutim, to je na Povjerenstvu. Ja sam se namjerno izvukao iz  svega toga 
van, ma da sam rekao  svoj stav da mislim da bi bilo najmudrije da  ta gospođa sama ponudi 
ostavku, jer ako  nije svjesna  da u toj školi više nitko ne želi  ozbiljno surađivati s njome, 
onda mi je jako  žao, jer očito nije razumjela svoju misiju, svoju  ulogu  u toj  situaciji u kojoj 
se našla.    
 Dogradnja škole je u proceduri. Kada se  razriješi to pitanje vjerojatno će biti puno  
lakše. Sredstva su osigurana i mi  ćemo ići dalje. Zainteresirani smo  da se ide  dalje. 

 Danas smo na Poglavarstvu razgovarali vezano za izgradnju nove bolnice o 
mogućnosti da se  možda  Medicinska  škola uklopi u  dio  nove bolnice, Sveučilišni  kampus 
itd. Na tom smo putu i u tom kontekstu  će ta škola biti  naša  briga. 
 U pogledu vašeg  drugog pitanja , tiče se Općine Višnjan, za sada nismo   odredili niti 
jednu  kunu ni za jednu općinu, ni za jednu posebnu zonu. Učinit ćemo to  u narednih 
mjesec, dva dana. Za  sada  se Proračun puni solidno, više-manje u skladu sa planovima i u 
tom kontekstu bit ćemo u  mogućnosti dodijeliti sredstva onim općinama kojima će to biti 
najpotrebnije. Vrednovat ćemo one  potrebe koje imaju  općine. Vi ćete u  svakom slučaju biti 
upoznati  da li će Općina Višnjan ući u taj krug i sa kojim  sredstvima. Reći ćemo vam to 
kada  odlučimo. 
 

ANTON PERUŠKO : 
Hvala gospodinu županu.  

 Riječ ima Vladimir Gašparini. 
 

VLADIMIR GAŠPARINI : 
Gospodine župane, ja sam vas pomno  slušao, međutim niste mi dali jedan konkretan 

odgovor, vjerojatno ga i ne možete konkretno dati, pa bih želio da mi u pismenom obliku 
odgovorite vezano za  sredstva koja se izdvajaju  za  Srednju medicinsku školu za 
materijalne troškove i sve one troškove koje  srednje škole imaju. S obzirom da za srednje 
škole na nivou  županije se izdvaja nekih  17,5 milijuna kuna, htio bih znati koliko se izdvaja  
za tu školu. 
 Za ovo drugo hvala lijepa. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 62 minute su istekle od početka postavljanja vijećničkih pitanja. Ostala su  još  3 
opozicijska  vijećnika za postavljanje vijećničkih pitanja. Obzirom da nemamo pravila, ja 
moram pitati da li smo  zato da kolegama vijećnicima dozvolimo  da postave vijećnička 
pitanja. 
 /Glasovi  : Može !/. 
 Iduća je na redu kolegica Lovorka Tomičić. 
 Nemamo to pitanje  definirano. Ne znam zašto nisam upisao prvoga koji se javio. 
Nemam mogućnosti, što  da kažem. 
  

LOVORKA TOMIČIĆ : 
Štovani predsjedniče, kolegice i kolege vijećnici, štovani  župane ! 

 Zahvaljujem na produženju vremena za postavljanje vijećničkih  pitanja, još nas je 
ostalo malo , neću biti  duga, a pitanje upućujem županu. 
 Izgradnja  tvornice kamene vune u Pićnu je pri kraju . Realno je za očekivati početak 
rada te tvornice . S obzirom na te okolnosti te s obzirom da  je na prijašnjim sjednicama, kao 
i na ovoj sjednici, najavljena mogućnost provedbe monitoringa, interesira me : 

- tko  će financirati troškove monitoringa,  
- da li će istarska javnost biti upoznata  sa rezultatima monitoringa, 
- što  će Istarska županija poduzeti u  slučaju da rezultati budu  nepovoljni.   
Da li će  Rockwool poštivati propise o očuvanju okoliša to  ćemo tek vidjeti upravo 

kroz ovakav jedan monitoring, ukoliko bude kvalitetan.  
 Hvala lijepa. 
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ANTON PERUŠKO : 
Hvala kolegice. 

 Odgovor će dati župan gospodin Ivan Jakovčić. 
 

IVAN JAKOVČIĆ :  
Istarska županija ima dota iskustva sa  monitoringom zraka. Zadnjih nekoliko godina 

monitoring je postavljen u Plominu, Koromačnom,  Istarskoj tvornici vapna, u cementari u 
Puli. Ako ste pratili kvalitetu zraka koja je nedavna objavljena, ma da je tendenciozno 
objavljena,  reći ću da je umjereno onečišćen zrak na  primjer oko Plomina, a vrlo onečišćen 
na primjer u Makarskoj,  Novskoj,  Zagrebu, Rijeci  i drugdje, a umjereno onečišćen  je zrak 
oko Plomina. To pokazuje  da je kvalitete zraka puno povoljnija u  našoj županiji. Umjereno 
onečišćen zrak je bio  u Puli i  još nekim mjestima, ne znam točno  o kojim se gradovima 
radi,  ali je bio u daleko nižoj od  dvadesetak, trideseta ostalih gradova u  Hrvatskoj, koji su  
imali onečišćeni zrak.  

To želim reći zbog toga  što će naš Zavod za javno zdravstvo  pratiti podatke o zraku i 
kvaliteti zraka u okolici  tvornice Rockwool, i to na način da će ugraditi uređaje za monitoring. 
Oni su dužni to učiniti. Mi  ćemo preuzeti  upravljanje podacima i  kontrolu zraka u tom 
području. Sve što bude  neregularno  bit će zabilježeno do krajnjih  rezultata zatvaranja 
tvornice. To je definitivno jasno, međutim  namjerno  želim govoriti racionalno, a ne 
politikantski,  dramatizirati, nego reći : ako ta tvornica  bude radila sukladno propisima  
kojima radi i poštuje u drugim zemljama Europske unije, gdje ima dvadesetak takvih tvornica 
u  centrima  gradova i drugdje, to će biti u redu. Ja sam bio na jednoj ledini u Španjolskoj 
blizu  vinograda, u ruralnom dijelu jedne regije, Navare u Španjolskoj i vidio kako ta tvornica 
radi. Ako će ta tvornica poslovati na taj način kako  treba, bit će  u redu, ako ne,  bit će 
zatvorena. Nadam se da vi kao članica  HDZ-ea, i ako ostajete na vlasti u Hrvatskoj, da ćete 
se potruditi da  odgovarajuća ministarstva budu uključena u to,  i ako  treba sufinanciraju  
razne programe, jer je istina i  činjenica ta da je  ovaj projekt  realiziran u suštini temeljem 
inicijative ambasada Danske prema  Ministarstvu gospodarstva, pa se  krenulo u  realizaciju 
tog projekta. 
 Povijest tog projekta poznajem jako dobro, i ako bude trebalo  početi ću i na drukčiji 
način govoriti, a ne tko pristojno  kao što govorim sada. 
 

ANTON PERUŠKO : 
Hvala gospodinu Ivanu Jakovčiću. 

 Idući je na redu  za postavljanje vijećničkog pitanja kolega Tullio  Persi , 
 

TULLIO PERSI: 
Pozdravljam sve prisutne. 

 Gospodine Peruško, kada neki predsjednik Odbora iz  pozicije sazove pismenim 
putem sjednicu Odbora, pa  ne dođe na sjednicu, da li  imate u vašem Poslovniku  
mogućnost da ga  drugarski opomenete !? 
  Drugo, puno  se govori o  raku.  

Zaslugom Puljana, prof. dr. sc.  Luciano Fonda, jednog od  najvećih  znanstvenika 
svijeta, u Trstu je oformio  institut  u vrijednosti od  4 milijarde lira, koji su posjetile i žene  
koje se bore protiv  raka  dojke, pa su  primijetile i saznale kako se  preventivno može otkriti 
na  razini jedne molekule rak. Bilo bi dobro da i županija  koristi usluge tog  instituta u Trstu.  

Profesor  Luciano Fonda je iz  Pule,  nije u Istarskoj  enciklopediji, što mi je drago, jer 
bi inače  bio u  društvu osoba koje su toj enciklopediji, koje su zakonski  odgovarale za neka 
nedjela.. 

Hvala.  
 

ANTON PERUŠKO : 
Hvala vama,  
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 Kolega  vijećnik u svakom slučaju pledira na odgovornost predsjednika Odbora kada 
sazove  sjednicu da  i dođe na sjednicu. 
   

TULLIO  PERSI : 
Na stranici  175 materijala ROP-a navedeno je ime, mislim da je gimnazijalac, Tremul 

Maurizio  pod  rednim brojem 10, kao član  Partnerskog odbora, ali on nije predsjednik 
Talijanske unije Rijeka. 
 

ANTON PERUŠKO : 
Hvala. 

 Župan Ivan Jakovčić. 
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
 Pitanje koje je na neki način postavio  gospodin Tullio Persi , indirektno govoreći o 

problemima zdravlja u Istarskoj županiji,  je dio našeg Programa plan za zdravlje Istarske 
županije. U  5 segmenata toga Plana je i zdravlje, kojeg smo usvojili  na  Skupštini Istarske 
županije, i upravo rak dojki je bio jedan od  5 javno zdravstvenih problema  Istarske županije. 
U tom kontekstu smo  prva županija u Hrvatskoj koja je napravila  čitavu mrežu  mamografa. 
Imamo ih  7 u Istri u ovom trenutku. Na 5000  žena dolazi  jedan mamograf. To je mreža 
kakvu  nema nitko u Hrvatskoj. Ako treba, danas smo na Poglavarstvu  rekli kupit ćemo još 
tih aparata. 
 Drugo,  uveli smo program koji je  sada država kopirala, poziv određenim godištima 
žena na pregled. Ove godine će  poziv dobiti  61. i 62. godište. Gospođe će biti pozvane na 
pregled, koji će se organizirati na tih  7 mamografa  u Istarskoj županiji.   

Zadovoljstvo mi je  reći da  od kada smo uveli ovaj program a je značajno  porastao  
broj žena koje dolaze na pregled od nekih  7 do 8.000 prije tri, četiri godine, na  12, 13.000  
lani. Prema tome postoji  jasan interes žena za tim našim sustavom pregleda dojki. 
 Značajno  je porastao broj žena koje dolaze na obuku, tečajeve, seminare. Nekoliko 
tisuća gospođa dolazi i sluša  predavanja, koja  drže naše stručnjakinje i  stručnjaci. U tom 
kontekstu  je  problem raka dojki  jedan od  5 javno zdravstvenih problema  konkretnog 
programa kojeg ostvarujemo i  realiziramo.  

Bit će nam vrlo drago da nam  pomognu  eventualno i drugi instituti  ako su  
zainteresirani  da nam pomognu, jer  smo svjesni  da naši zdravstveni radnici ne znaju sve i 
da uvijek može biti još dodatnog učenja, ali u svakom slučaju  problem raka dojki u Istri 
postoji, postoji svugdje  u Hrvatskoj,  i mi  smo ga u tom  kontekstu detektirali kao jedno od  5 
javno zdravstvenih problema, i u smislu prioriteta rješavamo taj problem.  
 

ANTON PERUŠKO : 
Hvala gospodine župane Jakovčiću. 

 Kolega vijećniče Persi imate pravo na jednu minutu. 
 

TULLIO PERSI : 
Gospodine Peruško, postoji li u  Poslovniku mogućnost za  drugarsku kritiku 

predsjedniku Odbora ako sazove  sjednicu,  a on  ne dođe na sjednicu !? 
 

ANTON PERUŠKO : 
Odgovornost je na vladajućima da osiguraju kvorum. Ja  dođem na sjednicu 

Saborskog odbora, pa kad vidim da  vladajući nemaju kvorum otiđem  da ga ja ne činim. Da 
li  ćete vi koristiti tu mogućnost, ne znam. Apeliram na sve članove Odbora  da se  
odgovorno odnose prema radu u Odborima, ali  van ovoga  ne mogu.  
 

TULLIO PERSI : 
Na odgovor  gospodina Ivana  Jakovčića  treba reći  da imamo izuzetno dobrih 

stručnjaka, ali nemamo instrumente te osjetljivosti kao što ih ima Institut za nuklearno 
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ispitivanje u Trstu, koji može otkriti  karcinom  na razini  jedne ćelije. Mi ne možemo  dok to 
nije centimetar ili  2 centimetara .      
 

ANTON PERUŠKO : 
Hvala kolega vijećniče. 

 I posljednji  prijavljeni za  vijećničko pitanje je kolega vijećnik Damir Radnić. 
 

DAMIR RADNIĆ : 
Hvala lijepa, što bi se reklo,  šećer na kraju. 
Imam dva pitanja, jedno je za vas, u kojem sam u zadnje vrijeme  i učestvovao, a 

drugo  je za gospodina župana.  
Vas predsjedniče Skupštine pitam:  

- kojim statutarnim poslovničkim ili mađioničarskim trikovima ste na prošloj  
svečanoj sjednici  Županijske skupštine Istarske županije, u počasno  radno 
predsjedništvo, izvukli  gospodina vijećnika HDZ-e Darka Jergovića,  kada  svojim 
prisustvom ili  neprisustvom  sjednici Skupštine Istarske županije, po tri, četiri puta, 
pokazuje koliko je cijeni.  
Za gospodina župana. 
Nedavno na svojoj  redovnoj mjesečnoj tiskovnoj konferenciji utvrdili ste  da je 

političko licemjerje  opozicije tvrditi da je Istra  visoko plasirana na listi malignih oboljenja,  
kada ste tvrdili da je Istra na 14 mjestu u Hrvatskoj, pa sada  pitanje vama:  

- koji i kakvim podacima vi župane  baratate i 
- tko je tu zapravo politički licemjeran.    
Podaci doista nisu takvi, a  reći  ću vam u naknadnom dijelu  kakvi su.  

 
ANTON PERUŠKO : 
Hvala  vam lijepa na ovom vašem konkretnom pitanju kolega Radniću, bez imalo 

ljutnje, zlobe, bilo  čega i bilo kakvih  podmetanja. Jednostavno jedan potpredsjednik 
odnosno potpredsjednica je iz  reda IDS-a. Nazvao sam je dan prije svečane sjednice , rekla 
mi je da zbog neodgodivih poslova neće moći  biti nazočna  svečanoj sjednici  i Klubu IDS-a 
odnosno IDS-u, kao stranci , je prepušteno da odredi koji  će njihov član biti u radnom 
predsjedništvu.  

Isto tako dan prije  svečane sjednice  kontaktirao sam  drugog kolegu, 
potpredsjednika Županijske skupštine  Istarske županije, Marina Rocu, koji je imao već ranije 
zakazanu neodgodivu obvezu u  Zagrebu. Rekao mi  je da će pokušati  na  svaki način tu 
obvezu odgoditi, ukoliko ne ujutro na dan svečane sjednice da ćemo se čuti. Kolega 
potpredsjednik Marino Roce iz HDZ-ea, nije mogao zaista doći na svečanu sjednicu i Klub 
vijećnika  HDZea u ovoj Skupštini, i stranka  HDZ-ea je za zamjenu kolege Marina Roce 
odredila  meni dragog kolegu Darka Jergovića. To je sva mudrost koju mogu  reći. 
 Na drugo pitanje odgovor  će dati župan Ivan Jakovčić. 
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
Poštovani  gospodine vijećnice ! 

 Ja se rado pokušavam služiti argumentima i podacima koje iznosi struka. Pokušavam 
na taj način raditi i tako radim od  1991. godine od kada sam  u politici i kao što vidite građani 
mi vjeruju to što govorim i radim, jer sam još  uvijek i na ovoj  funkciji i nadam se da ću biti 
izabiran i u buduće, jer govorim istinu.  

Istina je da su objavljeni podaci od strane Instituta narodnog zdravlja Andrija 
Štampar,  institucije koju smatram  relevantnom i  referentnom  institucijom u Hrvatskoj, da je  
Istarska županija  po incidentnosti  oboljenja od  raka na 14 mjestu, kao  županija u RH. Ja 
sam taj podatak samo prenio i demantirao ono što vi i drugi iz opozicije  stalno govorite da je 
Istarska županija po tom pitanju u  najtežoj situaciji u RH. 

Incidentnost od raka  najviše je vezana za rak pluća i  za  duhansku industriju, kao što 
jako dobro znamo. Isto tako jedan od problema  kojim se moramo suočiti je  činjenica,  koji je 
u  našem Planu za  zdravlje, je problem odvikavanje od pušenja, kao  jedan od zadataka 
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kojeg pokušavamo prema građanima, prema  institucijama, rješavati u smislu zabrane 
pušenja na javnim mjestima itd. 

To su  realnosti događanja koje imamo. O problemu  raka dojke  smo pričali ranije. 
Probleme raka dojke, postoji u Istarskoj županiji, i ja ću reći, nažalost, moja pokojna majka je 
umrla od raka- Ja sam svjestan problema u svojoj obitelji  takve jedne situacije, ali  nemamo 
pravo predimenzionirati odnosno minimizirati problem na  način koji nije točan, barem ne 
prema  podacima koji su meni dostupni. Naš Zavod za javno zdravstvo,  naš odgovarajući 
Upravni odjel, više od jednog desetljeća prate sve te podatke. Svjesni smo  razine i  
objektivne situacije  problema  raka u Istri, pogotovu  u ova dva segment, koji je u najvećoj 
mjeri tretiran zbog pušenja i  drugih problema. Kod  žena naročito je problem raka  dojke. Ta 
dva problema pokušavamo rješavati na najbolji mogući način. Na nama je, nadam se i  na 
vama, da podržite naš Plan zdravlja, odvikavanja od pušenja i  rano detektiranje raka dojke, 
da bismo mogli kvalitetno liječiti te bolesti. 

Ostale segmente i ostale podatke koje imamo ćemo  staviti  na raspolaganje.  
Gospodine predsjedniče Skupštine, ako se ne varam, najavljena je tematska sjednica  
Županijske  skupštine Istarske županije ili barem   jedna važna točka  dnevnog  reda upravo 
Plan za zdravlje Istarske županije,  i što smo napravili u zadnje  3 godine. Za tu sjednicu bit 
ćemo  u mogućnosti da vam prezentiramo  što smo  napravili. 
 

ANTON PERUŠKO : 
Hvala.  

 Informacije radi kada je već župan napomenuo, materijal za tematsku sjednicu  
Županijske skupštine  o stanju zdravlja i ono što je kolega Lino Roša inicirao o   opojnim 
drogama, je  pripremljen i bit će uskoro  sazvana tematska sjednica  Županijske skupštine 
Istarske županije.      
 Izvolite kolega Radniću , imate riječ. 
 

DAMIR RADNIĆ : 
Bez želje da kažem  da netko od vas dvojce ne govori istinu, ja sam se poslije 

sjednice uzrujao kad sam vidio da je  dotični gospodin (Darko Jergović u počasnom 
predsjedništvu svečane sjednice Županijske skupštine Istarske županije ,održane u Poreču. 
Raspitivao sam se u HDZ-eu. Rekli su mi da ne znaju ništa o  tome. 
 Vama župane, bez politiziranja oko ove jako  teške teme,  najfriškije podatke imate  
na  Internetu,  Javno  zdravstvo, tvrdi se i kaže,  ostavit ću vam te materijali, skinute sa 
NETA, da je  «Istra  po broju novooboljelih  kod  žena druga u Hrvatskoj sa preko  48 osoba 
na 100.000 godišnje više od hrvatskog prosjeka. Muškarci doista jesu 14 u Hrvatskoj, naši 
muškarci iz Istre, a kad ih uzmemo sve zajedno Istra je  još uvijek na vrlo visokom osmom 
mjestu sa 10 novooboljenih na 100.000, više od  hrvatskog prosjeka. To su  pravi podaci. Ja 
ću vam ih ostaviti . Potrudio sam se da izvadim.           
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala. 
 Meni je jedan član SDP-ea rekao da  ću se  kandidirati za predsjednika stranke, ali ja 
to  neću. Tako je i vama netko nešto mogao  reći iz HDZ-ea.  
 Riječ ima župan Ivan Jakovčić. 
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
Oko ovih  podataka ne želim polemizirati, nego suprotno, želim se brinuti o 

problemima kojima se  suočavamo. Oscilacije u tom kontekstu  su definitivno moguće, jer se 
radi o relativno niskim brojkama, nažalost, svaka od njih je  problem  za sebe i  kada je 
brojka 48 ili  54, razlika može biti treće, petnaesto ili bilo koje drugo mjesto. Da budemo tu  
precizni i korektni kada govorimo da li je to  14. ili bilo koje  drugo mjesto. Međutim, ja ću  
reći još jedan drugi detalj. To činim svaki puta  kada govorimo o tim temama, kao na primjer 
kada je tama ovisnost. Prisjećamo se, kada smo  živjeli u bivšoj državi, u Jugoslaviji, da je 
onda  po  zaraznim bolestima Slovenija bila  na prvom mjestu, a Kosovo na zadnjem mjestu. 

 26



Mislim da  vam je potpuno jasno o čemu govorim. Radi  se o pravoj evidenciji, o pravoj 
kontroli o svim problemima kojima se u društvu suočavamo.  

Istra, probleme ovisnosti, probleme raka, dok je ovo Poglavarstvo, neće skrivati, nego 
će se boriti  da te probleme razriješi.  Nismo u mogućnosti ih  razriješiti u cijelosti, niti  
postaviti idealnu situaciju, jer to nitko nije uspio u svijetu, pa nećemo ni mi, nažalost, ali  
ćemo se sa problemima nositi, boriti, a ne  ih skrivati i stavljati pod tepih. Govorit ćemo javno 
o podacima, bili oni  dobri ili loši, ali ćemo o njima govoriti javno i  brinuti se o tome. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala.  
 Zaključujem točku – Vijećnička pitanja, prijedlozi i informacije. 

 
Ad – 3  PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU INFORMACIJE O 
            REALIZACIJI  ZAKLJUČKA SKUPŠTINE ISTARSKE ŽUPANIJE 
            OD 31. SRPNJA 2006. GODINE O PRIHVAĆANJU IFORMACIJE 
            O GRADNJI, ODRŽAVANJU I KORIŠTENJU  ISTARSKOG 
             IPSILONA 

 
Prijedlog akta vijećnici su dobili uz  poziv za sjednicu. 

 Raspravu je u smislu primanja na znanje  Informacije održao  Odbor za 
gospodarstvo, financije i proračun. 
 Predsjednik ANTON PERUŠKO, napominje da će kod ove točke dnevnog  reda 
iskoristiti svoje poslovničko pravo i dati  mogućnost, ukoliko predstavnici  Bina Istre žele,  
u uvodu  se obratiti vijećnicima. 
 Uvodno obrazloženje za ovu točku dnevnog reda u ime Poglavarstva je dao IVAN 
JAKOVČIĆ , predsjednik Poglavarstva Istarske županije, a zatim pobliže obrazloženje, 
DAVID GABELICA, u ime BINA- Istra. 
 

U  raspravi  u trajanju od  10 minuta u ime klubova vijećnika  sudjelovali su : LINO 
DOBRILA, u ime Kluba vijećnika SDP-a, LINO ROŠA, u ime Kluba vijećnika HSU-a, 
MARINO ROCE, u ime Kluba vijećnika HDZ-ea,  TEDI  CHIAVALON, u ime Kluba 
vijećnika IDS-a, u pojedinačnoj raspravi u trajanju od  4 minute: DAMIR RADNIĆ, 
IVAN JAKOVČIĆ, reagiranje na izjavu vijećnika Damira Radnića da je  «jedan dio  
Istre kanta za smeće», DAMIR RADNIĆ, ispravak krivog  navoda (navodi da je rekao 
: « da je  Istočni dio Istre kanta  za smeće i  da ponavlja da je istočni dio Istre  kanta 
za smeće aktualne županijske vlasti župana Ivana Jakovčića. (Žamor u vijećnici), 
ANTON PERUŠKO, na osnovu članka 121 Poslovnika Županijske skupštine 
Istarske županije, izriče opomenu vijećniku Damiru Radniću, ORIANO BULIĆ , 
povreda Poslovnika predsjednika Skupštine Antona Peruška, ANTON PERUŠKO, 
prihvaća  sa zadovoljstvom dobronamjernu sugestiju vijećnika Oriana Bulića. U 
pojedinačnoj  raspravi  sudjelovali su : LINO ROŠA ,VLADIMIR GAŠPARINI, JOSIP 
ANTON RUPNIK, MAURO IVANČIĆ, TEDI CHIAVALON, ispravak krivog navoda 
vijećnika  Maura Ivančića, ORIANO  BULIĆ, predlaže Zaključke, DAVID GABELICA, 
odgovori na postavljena pitanja, IVAN JAKOVČIĆ, zaključno izlaganje i prihvaća 
prijedlog Zaključaka. 

 
Predsjednik ANTON PERUŠKO, zaključuje raspravu i daje na glasanje prijedlog 

Zaključaka, koje podržava  Poglavarstvo, pa nakon glasanja utvrđuje da je Skupština sa 26 
glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i jednim suzdržanim glasom,  donijela 
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Informacije o realizaciji Zaključka Skupštine Istarske županije  
od 31. srpnja 2006. godine o prihvaćanju Informacije o gradnji, održavanju i 

                                                korištenju Istarskog ipsilona 
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1. Prihvaća se Informacija o realizaciji Zaključka Skupštine Istarske županije od 
31.srpnja 2006. godine o prihvaćanju Informacije o građenju, održavanju i korištenju 
Istarskog ipsilona.  

  
2. Zadužuje se Poglavarstvo Istarske županije da zajedno s Gradom Pulom i nadležnim 

službama iznađe rješenje za rasterećenje prometa na ulazu u Grad Pulu za 
predstojeću turističku sezonu.  

  
3. Zadužuje se Poglavarstvo Istarske županije da za narednu raspravu na sjednici 

Skupštine na temu Istarskog ipsilona, iznađe financijske mogućnosti i dugoročna 
tehnička rješenja za ulaz u Grad Puli.  

  
4. Sugerira se BINA Istri da za vrijeme rekonstrukcije mosta na Antenalu iznađu 

moguće pogodnosti za lokalno stanovništvo.  
  

5. Ovaj Zaključak stupa na snagu osmog dana od objave  u "Službenim novinama  
Istarske županije".  

  
Zahvaljuje predstavnicima Bine Istre na prisutnosti, aktivnom učešću  i  informacijama 

koje su za  vijećnike,  istarsku i hrvatsku javnosti i šire, bile vrlo značajne i bitne. 
 
 Raspravu po 4. i 5. toči  dnevnog  reda je objedinjena. 

 
 AD – 4 PRIJEDLOG ODLUKE O DONOŠENJU IZVJEŠĆA O STANJU U 
                  PROSTORU ISTARSKE ŽUPANIJE Z RAZDOBLJE 2003. – 2006. 

GODINE   
 Ad – 5 PRIJEDLOG ODLUKE O DONOŠENJU  PROGRAMA MJERA ZA 
                  UNAPREĐENJE STANJA U PROSTRU ISTARSKE ŽUPANIJE  
                  ZA RAZDOBLJE 2007. – 201o. GODINE 
 

Materijale za ove  dvije točke dnevnog  reda vijećnici su  primili uz poziv za sjednicu.  
 Raspravu je održao matični Odbor za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i 
graditeljstvo  Županijske skupštine Istarske županije,  koji je  uputio prijedlog  
amandmana, a vijećnicima je na klupe podijeljen i prijedlog  amandmana kojega je 
dostavio vijećnik  gospodin  Josip Anton Rupnik. 

 
LINO DOBRILA, predsjednik Odbor za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i 

graditeljstvo  Županijske skupštine Istarske županije, izvijestio je  Skupštinu  da je Odbor  
proveo  raspravu o četvrtoj i petoj  točci dnevnoga reda, te da je donio Zaključak da 
podržava Prijedlog Odluke o donošenju  Izvješća o  stanju  u prostoru Istarske županije 
za razdoblje 2003. – 2006. godine, te se predlaže  Županijskoj  skupštini Istarske 
županije da isto   prihvati u  predloženom tekstu 

 
Odbor za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i graditeljstvo  Županijske skupštine 

Istarske županije podržava Prijedlog Odluke o  donošenju  Programa mjera za 
unapređenje stanja u  prostoru Istarske županije za  razdoblje 2007.- 2010. godine, s tim 
da se  

* rok Programa produži na razdoblje 2007. – 2011. godine, jer je Zakonom o 
prostornom uređenju određeno razdoblje od 4 godine trajanja Programa mjera pa bi 
slijedom toga , ako se donesemo  Program,  zadnji  rok  istekao  2011. godine. Iz tog 
razloga Odbor  predlaže ovu promjenu, 

* na stranici 7. Programa u točki  2.4. Studija  opravdanosti  iskorištenja mineralnih  
sirovina na području  Istarske županije, da se rok donošenja izmjeni na  «rujan 2007», jer 
rok koji je naveden u programu očito nije u mogućnosti da se realizira kako je  
predloženo. 
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 U  raspravi su sudjelovali : LINO DOBRILA, u ime Kluba vijećnika  SDP-ea, JOSIP 
ANTON RUPNIK, u ime Kluba vijećnika  HNS/ZELENI/HSLS,  MARINO ROCE, u ime 
Kluba vijećnika HDZ-ea , TULIO DEMETLIKA, koji se  o amandmanima vijećnika 
Josipa Antona Rupnika, koje je dao u ime Kluba  vijećnika HNS, HSLS i ZELENI, 
izjasnio negativno, i amandmanima  Odbora  za prostorno uređenje, zaštitu okoliša 
i graditeljstvo  Županijske skupštine Istarske županije, koje je u ime Poglavarstva 
prihvatio, te bez glasanja postaju sastavni dio akta. 
 Kako je vijećnik  Josip Anton Rupnik  tražio glasanje o svojim amandmanima, 
predsjednik ANTON PERUŠKO, stavlja na glasanje amandmane  Josipa Antona 
Peruška i konstatira da amandmani na  Odluku o izmjenama i dopunama Programa 
mjera za unapređenje stanja u prostoru  Istarske županije za razdoblje 2007. – 2019 
godine nisu prihvaćeni,  
 - u prostorni plan ugraditi instituciju pravo  građenja   
 - u prostorni plan ugraditi zaštitu otočja na području Istarske županije, kako bi se 
spriječila bilo  kakva gradnja ( ugrađeno je kroz članak 112 i  113, pa vijećnik Josip Anton 
Rupnik,  odustaje od amandmana) 

- u prostorni plan ugraditi ekološku  naknadu za sve  onečišćivače na  prostoru 
naše  županije, a isto tako naknadu za umanjenje vrijednosti nekretnina na 
području  onečišćivača  

- u prostori plan ugraditi  obavezu  izdvajanja  sredstava u cilju  saniranja 
kamenoloma  

 
 Zatim predsjednik ANTON PERUŠKO, daje na glasanje Prijedlog Odluke o 
donošenju  Izvješća o  stanju  u prostoru Istarske županije za razdoblje 2003. – 2006. 
godine zajedno  sa usvojenim amandmanima Odbora za prostorno uređenje,  zaštitu 
okoliša i graditeljstvo Županijske skupštine Istarske županije, te nakon glasanja utvrđuje 
da je Skupština sa 22 glasova «ZA», 1 glasom «PROTIV»  i bez «SUZDRŽANIH» 
glasova , donijela 

    O D L U K U 
  
o donošenju  Izvješća o  stanju  u prostoru Istarske županije za razdoblje 2003. – 
2006. godine zajedno  sa usvojenim amandmanima Odbora za prostorno uređenje, 
zaštitu okoliša i graditeljstvo Županijske skupštine Istarske županije 
 
 Nakon toga  daje na glasanje Prijedlog Odluke o  donošenju  Programa mjera za 
unapređenje stanja u  prostoru Istarske županije za  razdoblje 2007.- 2010. godine, te 
nakon glasanja utvrđuje da  je Skupština  sa 21 glasom «ZA»,  1 glasom «PROTIV», bez 
«SUZDRŽANIH» glasova, donijela 
  
      O D L U K U 
 
o  donošenju  Programa mjera za unapređenje stanja u  prostoru Istarske županije 
za  razdoblje 2007.- 2010. godine 

 
 Ad 6  

a. Prijedlog godišnjeg  obračuna Proračuna Istarske županije za 2006. 
godinu 

b. Prijedlog  godišnjeg obračuna Fonda za razvoj  poljoprivrede i  
agroturizma Istre za 2006 godinu 

c. Prijedlog Konsolidiranog obračuna Proračuna Istarske županije za 
2006. godinu  

 
Uvodno obrazloženje za ovu točku dnevnog reda  je dala SILVANA KOSTEŠIĆ, 

pročelnik Upravnog odjela za proračun i financije.          
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 Odbor za gospodarstvo, financije i proračun Županijske skupštine Istarske županije 
podržava :   

a. Prijedlog godišnjeg  obračuna Proračuna Istarske županije za 2006. 
godinu 

b. Prijedlog  godišnjeg obračuna Fonda za razvoj  poljoprivrede i  
agroturizma Istre za 2006 godinu 

c. Prijedlog Konsolidiranog obračuna Proračuna Istarske županije za 2006. 
godinu, te predlaže  Županijskoj skupštini  Istarske županije da se isti 
prihvate u predloženom tekstu. 

U  raspravi su sudjelovali : ORIANO BULIĆ, u ime Kluba vijećnika  ISDF-a,  JOSIP 
ANTON RUPNIK, u ime Klub a vijećnika  ZELENI/HNS/HSLS-a. 

Predsjednik  ANTON PERUŠKO, zaključuje raspravu i daje pojedinačno  na glasanje:  
a. Prijedlog godišnjeg  obračuna Proračuna Istarske županije za 2006. godinu 
b. Prijedlog  godišnjeg obračuna Fonda za razvoj  poljoprivrede i  agroturizma Istre za 
    2006 godinu 
c. Prijedlog Konsolidiranog obračuna Proračuna Istarske županije za 2006. godinu, 

te nakon glasanja utvrđuje da je Skupština sa  26 glasova «ZA», bez  glasova 
«PROTIV» i  bez «SUZDRŽANIH» glasova,  donijela  

 
Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju : 
 a. godišnjeg  obračuna Proračuna Istarske županije za 2006. godinu 

b. godišnjeg obračuna Fonda za razvoj  poljoprivrede i  agroturizma 
      Istre za    2006 godinu 
c. Konsolidiranog obračuna Proračuna Istarske županije za 2006. godinu 

 
AD - 7. 

a. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o  radu Stručne službe za 
poslove  Skupštine i Poglavarstva za 2006. godinu 

b. Prijedlog  Zaključka o prihvaćanju  Izvješća o  radu Upravnog odjela za 
lokalnu  i područnu (regionalnu) samoupravu za 2006. godinu 

c. Prijedlog  Zaključka o prihvaćanju  Izvješća o  radu Upravnog odjela za 
proračun i financije za 2006. godinu 

d. Prijedlog  Zaključka o prihvaćanju  Izvješća o  radu Upravnog odjela za 
održivi  razvoj  za 2006. godinu 

e. Prijedlog  Zaključka o prihvaćanju  Izvješća o  radu Upravnog odjela za 
turizam za 2006. godinu 

f. Prijedlog  Zaključka o prihvaćanju  Izvješća o  radu Zavoda za prostorno  
uređenje za 2006. godinu 

g. Prijedlog  Zaključka o prihvaćanju  Izvješća o  radu Upravnog odjela za 
poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, ribarstvo i vodoprivredu za 2006. godinu  
zajedno s Izvješćem  o radu Posebnog  računa Županijskog poglavarstva 
Fond za razvoj poljoprivrede i agroturizma Istre za 2006. godinu 

h. Prijedlog  Zaključka o prihvaćanju  Izvješća o  radu Upravnog odjela za  
zdravstvo za zdravstvo i  socijalnu skrb za 2006. godinu 

i. Prijedlog  Zaključka o prihvaćanju  Izvješća o  radu Upravnog odjela za 
obrazovanje, kulturu i sport za 2006. godinu 

j. Prijedlog  Zaključka o prihvaćanju  Izvješća o  radu Upravnog odjela za 
talijansku  nacionalnu zajednicu i druge etničke  skupine za 2006. godinu 

k. Prijedlog  Zaključka o prihvaćanju  Izvješća o  radu  Kabineta župana za  
2006. godinu  

 
 

Skupština je bez  rasprave  sa  25 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  
bez «SUZDRŽANIH» glasova, donijela 
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    Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju  

a. Izvješća o  radu Stručne službe za poslove  Skupštine i 
Poglavarstva za 2006. godinu 

b. Izvješća o  radu Upravnog odjela za lokalnu  i područnu 
      (regionalnu) samoupravu za 2006. godinu 
c. Izvješća o  radu Upravnog odjela za proračun i financije za 2006. 

Godinu 
d. Izvješća o  radu Upravnog odjela za održivi  razvoj  za 2006. 

Godinu 
e. Izvješća o  radu Upravnog odjela za turizam za 2006. godinu 
f. Izvješća o  radu Zavoda za prostorno  uređenje za 2006. godinu 
g. Izvješća o  radu Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, 

lovstvo, ribarstvo i vodoprivredu za 2006. godinu  zajedno s 
Izvješćem  o radu Posebnog  računa Županijskog poglavarstva 
Fond za razvoj poljoprivrede i agroturizma Istre za 2006. godinu 

h. Izvješća o  radu Upravnog odjela za  zdravstvo za zdravstvo i  
socijalnu skrb za 2006. godinu 

i. Izvješća o  radu Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu i sport 
za 2006. godinu 

j. Izvješća o  radu Upravnog odjela za talijansku  nacionalnu 
zajednicu i druge etničke  skupine za 2006. godinu 

k. Izvješća o  radu  Kabineta župana za  2006. godinu  
 

AD – 8 
a. Prijedlog Rješenja o  razrješenju  članova  Školskog 

odbora  Srednje škole  Mate Balota Poreč 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju  članova Školskog odbora  

Srednje škole Mate Balota Poreč  
 
Skupština je bez  rasprave  sa  25 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez 

«SUZDRŽANIH» glasova, donijela pod 
a. 
   R J E Š E N J E  
 
 o  razrješenju  članova  Školskog odbora  Srednje škole  Mate Balota Poreč 
    I 
Damir Skok, Marina Čanić i Nada  Baksa razrješuju  se članstva u Školskom odboru  

Srednje škole Mate Balota Poreč zbog  učinjenih  propusta u  postupku  njihova predlaganja 
u članstvo Školskog odbora od strane  skupa zaposlenika 

    II 
Ovo Rješenje stupa na snagu  danom objave u «Službenim novinama Istarske 

županije» 
b) 
   R J E Š E N J E 
 
o imenovanju  članova Školskog odbora  Srednje  škole Mate Balota Poreč 
  
    I 
Damir Skok, Marina Čanić i Nada  Baksa imenuju  se u Školski odboru  Srednje škole 

Mate Balota Poreč 
    II 
Mandat  imenovanih članova Školskog odbora iz točke 1. traje do isteka vremena na  

koje su imenovani razriješeni  članovi  Školskog  odbora  
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    III 
Ovo Rješenje stupa na snagu  danom objave u «Službenim novinama Istarske 

županije» 
 
AD - 9. 
 a. Prijedlog  Rješenja o   razrješenju  člana Školskog odbora 

     Strukovne   škole    Pula 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Školskog odbora 

                        Strukovne   škole    Pula  
 
Skupština je sa 25 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez «SUZDRŽANIH» 
glasova, donijela pod 
a) 
    R J E Š E N J E 
o  razrješenju  člana Školskog odbora  Strukovne škole Pula 
 
     I 
Mario Juričić razrješava se članstva u Školskom odboru  Strukovne škole Pula. 
     II 
Ovo Rješenje stupa na snagu  danom objave u  «Službenim novinama» Istarske 
županije». 
b) 
    R J E Š E N J E 
O imenovanju  člana Školskog odbora  Strukovne škole Pula umjesto  
razriješenog  člana Marija Juričića 
     I 
Vitomir Pap imenuje se za člana Školskog odbora Strukovne škole Pula umjesto  
razriješenog  člana Maria Juričića 
     II 
Mandat imenovanog  člana Školskog odbora  iz točke 1. traje do  isteka vremena  na 
koje je imenovan razriješeni član Školskog odbora. 

      III 
 Ovo Rješenje stupa na snagu  danom objave u «Službenim novinama Istarske 
županije» 

 
AD - 10. 
 

a. Prijedlog  Rješenja o   razrješenju  člana Školskog odbora  
    Srednje škole  Buzet 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Školskog odbora 
     Srednje škole Buzet 

  
Skupština je  sa  25 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez «SUZDRŽANIH» 
glasova, donijela pod 

 a) 
     R J E Š E N J E 

o razrješenju  člana Školskog odbora  Srednje škole Buzet 
 

     I 
Marko Ljubešić razrješava se  članstva u Školskom odboru Srednje škole Buzet, zbog  

prestanka rada u  predmetnoj školi 
     II 

Ovo Rješenje stupa na snagu  danom objave u «Službenim novinama Istarske županije» 
b) 
    R J E Š E N J E 

 32



   o imenovanju  člana Školskog odbora  Srednje škole Buzet 
  
     I 
Jurica Marinković imenuje se za člana Školskog odbora Srednje škole Buzet  umjesto  

razriješenog člana Marka Ljubešića 
     II 
 Mandat imenovanog  člana Školskog odbora  iz točke 1. traje do  isteka vremena  na 
koje je imenovan razriješeni član Školskog odbora. 

      III 
 Ovo Rješenje stupa na snagu  danom objave u «Službenim novinama Istarske 
županije» 
  
 Sjednica je zaključena u 21,45  sati. 
 
 
 
 
SKRAĆENII ZAPISNIK VODIO :    PREDSJEDNIK SIŽ: 
 
IVAN KLARIĆ      ANTON PERUŠKO   
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